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Nová hasičárna Garáže v nové hasičárně Sociální zázemí v nové hasičárně

i když váhavě  za neustálého střídání
chladného a teplého počasí se blíží jaro, se
kterým zase přijde rozkvět krajiny a pracovní
aktivity na zahradách i v  ulicích. Podobně
bude aktivní i obec se svými projekty na rok
2025, avšak ani přes zimu obec nezahálela.

Dne 10.1.2025 jsme uvedli do provozu novou
hasičskou zbrojnici, na jejíž realizaci kolem
22 mil. Kč byly čerpány dotace ve výši 4,5 mil.
Kč od Ministerstva vnitra a 3 mil. Kč                       
od Středočeského kraje. Došlo tak k posílení
akceschopnosti jednotky požární ochrany
kategorie III (JPO III), za jejíž zřízení                             
a funkčnost zodpovídá obec. V  současnosti
má hasičská jednotka pod velením pana
Jakuba Mokráčka cca 20 aktivních členů,
kteří absolvují v průměrně kolem 50 výjezdů
ročně, k požárům, nehodám i únikům kapalin
či odklízení následků povětrnostních jevů
(např. spadané stromy, opravy rozbitých
střech). Tato činnost je dobrovolná, proto jim
náleží poděkování a úcta, že ve svém volném
čase a i s  nasazením vlastního zdraví chtějí
pomáhat obyvatelům nejen naší obce. Vedle
těchto aktivit mají zájem ještě zřídit jednotku
„mladých hasičů“ a rovněž se zapojují do akcí
v obci, např. „Ukliďme si obec“ v dubnu nebo
do „Dne dětí a spolků“ v červnu.

Na konci března byly na všech dětských
hřištích zrevidovány opraveny herní prvky, na
dětských hřištích Na Dolíkua na fotbalovém
hřišti přibyly nové. Věříme, že hřiště budou
hojně využívány ku radosti dětí i dohlížejících
rodičů. Prosíme, abyste případné závady                  
na herních prvcích hlásili na obecní úřad                   
či obecní policii, rovněž prosíme, neupravujte
stávající herní prvky a nenoste své herní
prvky na tato veřejná hřiště, jelikož by tím
byla narušena certifikace a funkčnost. 

V současnosti je zvažováno další dětské
hřiště v centru obce, např. na obecním
pozemku u zdravotního střediska. Vše je však
o finančních možnostech, které má obec
aktuálně k dispozici v souvislosti s jinými
nutnými akcemi. 
Nad rámec těchto investic zajišťují
zaměstnanci obce každodenní chod obce, mj.
s  přicházejícím jarem odvoz a štěpkování
větví ze zahrad, sekání trávy a úpravu
veřejných prostranství včetně mobiliáře,
provoz obecního dvora pro odkládání odpadů,
přípravu spolkových a kulturních činností
v  obci. O řadě akcí jste informováni na we-
bových či facebookových stránkách obce,                
a nyní jsou vydávány i reportáže na kanále
Youtube, které zachycují Vás, život a dění
v obci od jednotlivých občanů a spolků, jak se
podílíte na komunitním životě v  obci. Děkuji
všem občanům, kteří nás podporují, pomáhají,
např. v  udržování pořádku v  obci nebo
sekáním trávy před svým domem.

Nechť je pro Vás jarní období opravdu časem
nejen obnovy Vašich zahrádek, ale i energie                
a myšlenek. Užívejte si rozkvetlých stromů,
sílícího tepla a světla slunce a příjemné
společnosti svých přátel a blízkých.

Vše dobré a veselé Velikonoce

Mgr. Pavel Drahovzal
starosta obce Velký Osek

Počátkem března 2025 byla zahájena
výstavba chodníků s parkovacími stáními                    
a novým veřejným osvětlením v ulici Prokopa
Holého od továrny AIS, která průběžně bude
pokračovat přes železniční přejezd na ulici
Palackého až k hlavní silnici Revoluční.
Termínově by vše mělo být dokončeno                    
na konci srpna 2025. Náklad je cca 20,5 mil.
Kč, přičemž z toho dotace z dotačního
programu IROP 2021+ činí cca 13 mil. Kč. Díky
tomuto projektu tak ke zlepšení bezpečnosti
pro chodce, zejm. děti směřující na fotbalové
hřiště, a také dojde k usměrnění parkování
podél frekventované krajské silnice
procházející celou obcí. Děkujeme za pocho-
pení a trpělivost s určitým nepohodlím při
průběhu výstavby, výsledek bude prospěšný
všem.

ZPRÁVY Z RADNICE ANEB CO JE NOVÉHO V OBCI

A) Zastupitelstvo obce

Zasedání zastupitelstva se konají vždy na
obecním úřadě obce Velký Osek a jsou
oznámena 7 dní před jejich konáním včetně
návrhu programu zasedání, a to na úřední
desce před obecním úřadem, na webových
stránkách obce www.velky-osek.cz a na
obecních vývěskách po obci. Každé zasedání
zastupitelstva je veřejné, pracovní,                          
k jednotlivým bodům programu se může vést
diskuse, kdokoliv z veřejnosti, občanů má
právo vystoupit a přednést svůj podnět                      
či postřeh, můžete se tak vyjadřovat k dění                   
v obci přímo osobně. Není-li níže podrobně
popsáno dění ze zastupitelstva obce,                         
je možné se seznámit se zápisy z jeho
zasedání na obecním úřadě nebo na webu
obce.

Zasedání zastupitelstva dne 21. 1. 2025
projednalo zejm. toto:
a) schválilo a podkladě několikaletých
jednáních s vlastníkem (investorem) dotče-
ných pozemků změnu č. 2 územního plánu
obce z roku 2022 pro pozemek p.č. 600/1                 
a změnu č. 3 pro pozemek č. 594/1, aby
namísto původních velkokapacitních sporto-
višť a 4-patrových bytových domů bylo možné 

stavět převážně jen rodinné domy o 2 pod-
lažích s podkrovím, více v jiném dalším článku
tohoto Osečanu;
b) schválilo názvy 3 nově vzniklých ulic                 
v obytné lokalitě Za Lávkami, a to ulice
Čapkova, Seifertova a Máchova;
c) projednalo přípravu a postup realizaci
projektů obce, zejm. rekonstrukce chodníku                 
v ulicích Palackého a Prokopa Holého,
rekonstrukce Dělnického domu, rekonstrukce
bývalé DPS č.p. 558, revitalizace minerálního
pramene, veřejné osvětlení na náměstí Petra
Bezruče;
d) zabývalo se upřesněním podkladů                       
ke kontrolní zprávě finančního výboru
ohledně stání na parkování a kontejnery                     
u fotbalového hřiště.

c) odsouhlasilo přímou finanční podporu
spolkům a institucím organizující aktivity             
pro občany v  celkové výši 650 tis. Kč
z  rozpočtu obce na rok 2025 (konkrétně viz
jiný článek tohoto Osečanu); obec vedle
tohoto proiplácí náklady cca 400 – 600 tis. Kč
ročně na provoz a údržbu prostor užívaných
spolky v obecních nemovitostech, např. velký
sál Dělnického domu, fotbalové hřiště,
v základní škole (tělocvična, gymnastický sál,
školní hřiště) aj.;

Zasedání zastupitelstva dne 25. 2. 2025
projednalo zejm. toto:
a) návrh Území studie lokality Volárenská               
k provedení změny č. 2 a č. 3 územního plánu
obce viz výše a v jiném článku tohoto
Osečanu;
b) schválilo inventarizaci majetku obce za rok
2024 s doporučeními, jak evidovat a vyřa-
zovat movitý majetek obce;

d) schválilo možnost finančního nebo
materiálního odměňování členů výborů, kteří
nejsou členy zastupitelstva do výše 5 tis.
Kč/rok/osoba;
e) po rezignaci Ilony Tučímové na pozici
předsedkyně Výboru životního prostředí
zvolilo nového předsedu pana Jana Fagoše.

Zasedání zastupitelstva dne 13. 3. 2025 mělo
hlavním předmětem jednání upravený návrh
Územní studie lokality Volárenská
k provedení změny č. 2 a č. 3 územního plánu
obce, přičemž zastupitelstvo neschválilo
žádné usnesení více viz. jiný článek tohoto
Osečanu. 

http://www.velky-osek.cz/
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Rada obce na zasedáních po 2 – 3 týdnech
vykonává usnesení a priority schválené
zastupitelstvem, řeší aktuální investiční
aktivity - příprava a realizace projektů (např.
rekonstrukce chodníků v  ulici Prokopa
Holého a Palackého, příprava instalace
fotovoltaických elektráren v  MŠ, ZŠ a na
podtlakové kanalizační stanici, rekonstrukce
Dělnického domu, přestavaba DPS č.p. 558
na bytový dům, veřejně osvětlení na Náměstí
Petra Bezruče, revitalizace minerálního
pramene aj.) a provozní záležitosti (např.
nakládání s odpady, provozování technického
dvora, kanalizace, vodovod, veřejné osvětlení,
fungování obecní policie aj.). 

Zápisy ze zasedání rady jsou průběžně
uveřejňovány na webu obce viz odkaz:
https://www.velky-osek.cz/obecni-urad/rada-
obce/usneseni-ze-zasedani-rady/ 
nebo mohou zpřístupněny na obecním úřadě.

Závěr

Věřím, že Vás zajímá dění v obci, a proto se
Vás o něm snažím dostatečně informovat. Je
mi líto, pokud jsou informace nesprávně
pochopeny, více mě však mrzí, když jsou
záměrně dezinterpretovány, a to i od osob,
které mají k nim přímý přístup. 

B) Rada obce

Vyvolává to zbytečný zmatek, nejistoty                      
a zejména nedůvěryhodnost vůči obci a jejím
představitelům, což není v prostředí naší obce
vhodné a prospěšné. Může to totiž zdržet
přípravu nebo průběh některých akcí, vyvolat
i nadbytečné náklady, nebo odradit odborné
spolupracovníky a partnery od spolupráce                    
s obcí, bez nichž se nejde obejít zejm.                       
při přípravě a realizaci investic. 

Pokud není v Osečanu uvedeno vše, co Vás
zajímá, nebo se chcete dovědět o dění v obci
více, pak neváhejte a podívejte se na obecní
Facebook, webové stránky obce www.velky-
osek.cz nebo přijďte na obecní úřad. Rovněž
mi můžete napsat na mail starosta@velky-
osek.cz nebo zavolat na můj mobilní telefon
724 180 039. Snažím se ve spolupráci                      
se zastupitelstvem, radou, místo-starostkou
obce a pracovníky obecního úřadu řešit Vaše
podněty a nápady, jsou-li prospěšné
občanům. 

Velmi si vážím a moc děkuji  za pochopení                 
a podpory každého, jelikož je důležitá jak při
běžném provozu obce, tak  i při realizaci řady
projektů je zcela nepostradatelná.

Budu se těšit na setkání s Vámi na obecním
úřadě nebo kdekoliv v ulicích Velkého Oseka.
Přeji všem krásně strávené svátky
velikonoční v  kruhu svých blízkých, pevné
zdraví a mnoho hezkých zážitků
v nastávajícím jarním období.

Mgr. Pavel Drahovzal
starosta obce

Nově upravené náměstíčko před sokolovnou

Stavební práce na novém
chodníku v ulici Prokopa Holého

https://www.velky-osek.cz/obecni-urad/rada-obce/usneseni-ze-zasedani-rady/
https://www.velky-osek.cz/obecni-urad/rada-obce/usneseni-ze-zasedani-rady/
http://www.velky-osek.cz/
http://www.velky-osek.cz/
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Výstavba v lokalitě „Volárenská“, aneb o čem může obec reálně rozhodnout

Vážení čtenáři, milí občané Velkého Oseka,
starousedlíci i novousedlíci,

jistě se k Vám doneslo, jak obec „jde na ruku
developerovi“ při přípravě výstavby v lokalitě
„Volárenská“ (tj. pole podél krajské silnice
Volárenská ve čtvrti Šanghaj), jak zde budou
stát „paneláky“, „jak se k nám nastěhuje tolik
lidí jako jsou 3 obce Volárna“ apod. Tyto
informace jsou však zavádějící, a je dohle-
datelné z  veřejných zdrojů, že obec
(zastupitelstvo, rada, starosta) v  záležitosti
přípravy obytné zástavby v  lokalitě
Volárenská věci dělala v  posledních 7 letech
vše, co bylo v jejích reálných možnostech, aby
nedošlo k  plošné výstavbě velkých bytových
domů o 4 podlažích (tj. velké bytové domy)
jako v  lokalitě Za Lávkami (ulice Riegrova                  
a U Hřiště ve čtvrti Šanghaj).

Je ovšem třeba se na celou věc podívat
podrobněji a v historických souvislostech.
Jelikož sdružení Velkoosecký krtek pod
vedením členky zastupitelstva paní Gabriely
Baštové a místopředsedkyně Kristýny
Duršpekové (viz. odkaz na obchodní - spolkový
rejstřík
https://or.justice.cz/ias/ui/rejstrikfirma.vysle
dky?subjektId=1189594&amp;typ=PLATNY)
uvádí ne zcela pravdivé informace k zále-
žitosti přípravy výstavby cca 195 ks ro-
dinných domů a cca 30 ks viladomů o max.                
7 bytech v lokalitě Volárenská. Je tak třeba
uvést jejich sdělení, že se do lokality
Volárenská „nastěhuje v příštích 5 – 10 letech
minimálně 1 200 obyvatel a budou zde stát
paneláky“ na pravou míru.

1) O možnosti výstavby v lokalitě Volárenská,
stejně tak v lokalitě Za Lávkami, a o povolení
stavět až 4-patrové bytové domy v těchto
lokalitách, rozhodla zastupitelstva obce                 
do roku 2010 pod vedením tehdejšího
starosty obce Ing. Jiřího Otty i tehdejšího
místostarosty a zastupitele obce Jaroslava
Adamce viz zápisy ze zasedání zastupitelstva
z let 2002 až 2010 na odkaze
https://www.velky-osek.cz/obecni
urad/zastupitelstvo-obce-a-vybory/zapisy-
ze-zasedani-zastupitelstva/ (např. 10.6.2003,
3.3.2005, 20.12.2005, 31.3.2009) a schválené
změny územního plánu z let 2005 a 2009.

Podle těchto změn územních plánů mohla mít
obec Velký Osek s tehdy cca 2,1 tis. obyvateli
do 20 let až 6 500 obyvatel bydlících                           
v zástavbě převážně 4-patrových bytových
domů obdobných jako jsou bytové domy              
v lokalitě Za Lávkami. A k tomu tehdejší
vedení obce v letech 2006 – 2010 chtělo
povolit postavit v obci Národní bruslařský
stadion s ubytovacími a rekreačními
kapacitami až pro 6 000 uživatelů. V obci tak
mohlo být od roku 2025 zejména o víkendech,
kdy se konají nejčastěji kulturní a sportovní
akce, až 12 500 lidí.

Naštěstí se tak nestalo. Projekt Národního
bruslařského stadionu (NBS) zejm. na
obecním pozemku p.č.600/1 (pod fotbalovým
hřištěm) skončil v roce 2010, jak o tom
rozhodlo zastupitelstvo dne 15.11.2010. Na
základě soudního rozhodnutí o vypořádání
společnosti Velkoosecká sportovní, a.s., která

neměla jak zaplatit cca 9 mil. Kč dluhů
investorům/věřitelům za půjčky, projekt                
a služby poskytnuté do roku 2010, bylo
převedeno obecní fotbalové hřiště a další
obecní pozemky včetně pozemku p.č. 600/1
v  roce 2017 na nového vlastníka. Jen na
doplnění, obecní pozemky včetně obecního
fotbalového hřiště vložilo do společnosti
Velkoosecká sportovní, a.s., zastupitelstvo
v roce 2007 jako majetkový kapitál, aby bylo
čím ručit věřitelům za výše zmíněné půjčky                
a služby viz odkaz na
https://or.justice.cz/ias/ui/rejstrikfirma.vysle
dkysubjektId=692199&amp;typ=UPLNY .

Jelikož nový vlastník měl zájem s obcí nadále
spolupracovat, tak zastupitelstvo obce
schválilo dne 25.9.2018 v zájmu rozvoje
zázemí pro sportovní a volnočasové aktivity              
v obci smlouvu s tímto novým vlastníkem na
převod fotbalového hřiště do vlastnictví obce
za 1 Kč. Součástí této dohody byla deklarace
součinnosti obce pro změnu územního plánu
pro pozemek č. 600/1 určený původně pro
NBS nově na obytnou výstavbu. A kromě
nabytí fotbalového hřiště za 1 Kč do vlast-
nictví obce, se obci navíc otevřela cesta ke
změně využití území na vhodnější a o mno-ho
méně zatěžující výstavbu, která by se při-
rozeně začlenila k již zastavěnému území,               
tj. aby obytná výstavba nebyla tak vysoká
jako v lokalitě Za Lávkami viz odkaz
https://www.velky-osek.cz/obecni-
urad/zastupitelstvo-obce-a-vybory/zapisy-
ze-zasedani-zastupitelstva/.

Nové dětské prvky Na Dolíku

https://or.justice.cz/ias/ui/rejstrik-firma.vysledky?subjektId=1189594&amp;typ=PLATNY
https://or.justice.cz/ias/ui/rejstrik-firma.vysledky?subjektId=1189594&amp;typ=PLATNY
https://www.velky-osek.cz/obecni-urad/zastupitelstvo-obce-a-%20vybory/zapisy-ze-zasedani-zastupitelstva/
https://www.velky-osek.cz/obecni-urad/zastupitelstvo-obce-a-%20vybory/zapisy-ze-zasedani-zastupitelstva/
https://www.velky-osek.cz/obecni-urad/zastupitelstvo-obce-a-%20vybory/zapisy-ze-zasedani-zastupitelstva/
https://or.justice.cz/ias/ui/rejstrikfirma.vysledkysubjektId=692199&amp;typ=UPLNY%20.
https://or.justice.cz/ias/ui/rejstrikfirma.vysledkysubjektId=692199&amp;typ=UPLNY%20.
https://www.velky-osek.cz/obecni-urad/zastupitelstvo-obce-a-vybory/zapisy-ze-zasedani-zastupitelstva/
https://www.velky-osek.cz/obecni-urad/zastupitelstvo-obce-a-vybory/zapisy-ze-zasedani-zastupitelstva/
https://www.velky-osek.cz/obecni-urad/zastupitelstvo-obce-a-vybory/zapisy-ze-zasedani-zastupitelstva/
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S úctou

Mgr. Pavel Drahovzal, 
určený člen zastupitelstva obce Velký Osek

pro územní plánování

5) Na zasedání zastupitelstva dne 13. 3. 2025
byla projednávána Územní studie lokality
Volárenská, relevantní připomínky a podněty
pořizovatel Ing. Martin Tichý se zpra-
covatelem vloží do území studie a bude
vložena do registru územně-plánovací
dokumentace.

6) Nad její rámec bylo předloženo starostou
obce Mgr. Pavlem Drahovzalem ve spolupráci
s radním pro územní rozvoj RNDr. Jakubem
Munzarem usnesení, které navíc k této
územní studii mělo stanovit pro investora
přísnější podmínky. Tento návrh usnesení
obsahoval závazný limit, že všechny obytné
objekty v součtu budou obsahovat max. počet
obyvatel dle bilanční tabulky územní studie,
tj. max. 1 226 obyvatel. 

Dále počet parkovacích stání na vlastním
pozemku u cca 195 rodinných domů s 1-3
domácnosti měla být vždy 2 parkovací místa
na 1 domácnost (v územní studii byla                         
2 parkovací stání na rodinný dům bez ohledu
na počet domácností). Další podmínka byla
také, že min. polovina rodinných domů bude
mít max. 2 nadzemní podlaží bez podkroví.
Bohužel hlasování k tomuto návrhu usnesení
nebylo přijato, jelikož 7 zastupitelů se zdrželo
(nikoliv, že byli proti, protože k tomuto mohli
zastupitelé hlasovat přímo “proti”, avšak
„proti“ bylo 0 zastupitelů). Usnesení, přísnější
pro investora, tak nebylo s podivem přijato.
Velkoosecký krtek tak nemůže tvrdit, že tito               
”zdržující se”  zastupitelé hlasovali v zájmu
obyvatel a obce. Zdržet se neznamená
automaticky pomáhat, někdy i nečinnost
může způsobit újmu. Opětovně je třeba
zdůraznit, že v lokalitě Volárenská se může
stavět již od roku 2009, a toto zastupitelstvo
či jiné zastupitelstvo tomu nemůže zásadně
zabránit, pokud nedojde k dohodě s vlast-
níkem pozemků (investorem).

Paradoxně ti, kteří nehlasovali pro toto
usnesení, tak buď z nevědomosti, nebo z nez-
nalosti nepodpořili snahu obce nastavit
některé důležité limity a přísnější podmínky
pro investora.

Závěr celé této záležitosti vyvolává řadu
otázek a rozpaků. V prvé řadě, komu tento
nesystémový a chaotický postup
prezentovaný jako úspěch – „vyhraná bitva  
ve válce“ - Velkooseckého krtka prospěje,
když zastupitelstvo neodsouhlasilo přísnější
podmínky výstavby pro investora. Schválený
územní plán a projednaná územní studie totiž
stanovuje možnost výstavby v lokalitě
Volárenská, a investor má zájem zde
skutečně do 5 let zahájit realizaci výstavbu
domů, a ještě před tím vybuduje zcela na své
náklady novou mateřskou školku pro                
60, resp. až 90 dětí, nové silnice, cyklostezku,
kanalizaci, vodovod, veřejné osvětlení,
několik parků a dětských hřišť apod.
Výstavba celé lokality bude trvat cca 15 let,
tj. cca do roku 2040, takže nárůst obyvatel
bude pozvolný, obdobně jako v lokalitě                
Za Lávkami. Vše je odvislé od zájmu                
na realitním trhu a možnostech
infrastruktury, podmínkách legislativy apod.

Na územní studii bude totiž navazovat ještě
řada projektových dokumentací, kde bude
obec požadovat konkrétnější podmínky pro
výstavbu jednotlivých domů, zejm. z hlediska
výšky jednotlivých domů s ohledem na jejich
umístění, počty parkovacích míst, velikost
plch zeleně aj. Vždy bude posuzován dopad
na konkrétní lokalitu a obyvatele v ní již žijící                
i budoucí.

4) Obě změny územního plánu schválené
zastupitelstvem obce dne 21.1.2025 zásadně
snižují zátěž lokality Volárenská z původních,
platných již od roku 2009, až 8 tis. lidí
(Národní bruslařský stadion na pozemku
p.č.600/1 a 4-patrové bytové domy na
pozemku p.č.594/1), což zkonstatoval                            
i Krajský úřad Středočeského kraje, nově na
cca 1 250 obyvatel. Za tímto účelem vlastník
pozemků a současně investor společnost
HERTFORD INVESTMENTS připravil v sou-
ladu s takto účinným územním plánem
Územní studii Volárenská s konkrétní
rozkreslením, co a kde se bude stavět viz
odkaz https://www.velky-osek.cz/obec-
197/investice-uzemni-rozvoj-a-
plan-rozvoje-sportu/uzemni-planovani/.

Kromě obytné výstavby investor (developer)
postaví zcela za své náklady veškerou
infrastrukturu – zejm. kanalizaci včetně
nového přivaděče na ČOV v  zóně TPCA
(TMM), vodovod, mateřskou školku pro 60 –
90 dětí, silnice, parkovací stání, dětská hřiště,
veřejnou zeleň a parky, chodníky,
cyklostezku, veřejné osvětlení atd.

Je smutné, že toto nedávají do kontextu
s  výše uvedeným, kdy základem je sku-
tečnost, že podle původních rozhodnutí
zastupitelstev do roku 2010 zde mělo být
nastěhováno až cca 2 200 lidí a k tomu 6 000
uživatelů Národního bruslařského stadionu               
a dalších rekreačních zařízení včetně hotelů.
Obec se nemůže v tomto případě chovat jako
„diktátor“ a nařizovat bez předchozího
souhlasu vlastníka, změnu využití jeho
pozemku. A přitom z dob před rokem 2010
nejsou dochovány žádné zásadní námitky
obyvatel a majitelů sousedních nemovitostí
vůči schválenému záměru obce zvýšit počet
obyvatel obce z 2 100 na cca 6 500, a to ani
od některých současných či bývalých
zastupitelů nebo členů výborů, kteří nyní
rozporují nárůst na cca 4 200.

3) Jisté je, že na podkladě dohody s obcí začal
od roku 2019 nový vlastník pozemku                      
p.č. 600/1 připravovat změny územního plánu
č. 2 a č.3, které měly za hlavní účel vytvořit
základ pro nový a obec snesitelnější záměr
obytné výstavby, konkrétně změnit druh
využití plochy, snížit podlažnost pro obytnou
zástavbu, aby nebylo možné stavět bytové
domy o 4 podlažích na 100 %, ale max.                     
3 podlaží, a to v max. 50 % zastavitelné
plochy a na 50 % rodinné domy o max.              
2 nadzemních podlažích s podkrovím.                        
Po více než 3 letech příprav a jednání
proběhla k návrhům na změny územního
plánu proběhla 2 veřejná projednání s občany                      
9. 7. 2024 a 25. 10. 2024 (účastnilo se jen
několik málo občanů, a nikdo od Velko-
oseckého krtka) a dále několik veřejných
zasedání zastupitelstva obce, např. 3. 10.
2023, 26. 3. 2024, 26. 11. 2024 a zejména               
21. 1. 2025.

Závěr tedy je jasný, že v lokalitě Volárenská
se mohlo stavět již od roku 2009, a jedině
vlastník pozemků – investor (developer), mohl
souhlasit s tím, že se zde stavět nebude.
Pokud by toto rozhodnutí učinila obec
jednostranně změnou územního plánu i přes
odpor vlastníka, tak by musela obec platit
odškodné za ušlý zisk investorovi
(developerovi), a to až v řádech stovek
miliónů Kč dle aktuálních cen na realitním
trhu.

2) Paní Baštová a paní Duršpeková                               
z Velkooseckého krtka tvrdí, že se do lokality
Volárenská přistěhuje MINIMÁLNĚ 1 200
obyvatel, resp. 3–krát počet obyvatel obce
Volárna (cca 1 600 lidí), což však není pravda,
protože sama Územní studie Volárenská
uvádí toto číslo cca 1 200 lidí jako MAXIMUM
viz Bilanční tabulka předložené Územní
studie (přesněji 1 226 lidí) viz odkaz
https://www.velky-osek.cz/obec
197/investice-uzemni-rozvoj-a-plan-rozvoje-
sportu/uzemniplanovani/ .

https://www.velky-osek.cz/obec-197/investice-uzemni-rozvoj-a-%20plan-rozvoje-sportu/uzemni-planovani/
https://www.velky-osek.cz/obec-197/investice-uzemni-rozvoj-a-%20plan-rozvoje-sportu/uzemni-planovani/
https://www.velky-osek.cz/obec-197/investice-uzemni-rozvoj-a-%20plan-rozvoje-sportu/uzemni-planovani/
https://www.velky-osek.cz/obec%20197/investice-uzemni-rozvoj-a-plan-rozvoje-sportu/uzemniplanovani/
https://www.velky-osek.cz/obec%20197/investice-uzemni-rozvoj-a-plan-rozvoje-sportu/uzemniplanovani/
https://www.velky-osek.cz/obec%20197/investice-uzemni-rozvoj-a-plan-rozvoje-sportu/uzemniplanovani/
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V lednu jsme, za přítomnosti paní hejtmanky,
vedoucích představitelů GŘ HZS ČR,
starostů z  okolních obcí, starosty Kolína,
slavnostně otevřeli Hasičárnu. Akce byla
velmi vydařená, obec pohostila občerstvením
a pitím každého návštěvníka, a myslím,                    
že dorazilo překvapivě hodně lidí, cca 200
lidí,  kteří si nenechali tuto akci ujít.

Ještě v lednu jsme se protančili mysliveckým
plesem a v  únoru Fotbalovým candrbálem             
a březnu k  nám do obce zavítala rocková
legenda Aleš Brichta, též velmi vydařená
akce, a to především díky návštěvníkům
z jiných měst a obcí.

Začátkem března jsme zahájili výstavbu                 
1. etapy chodníků od firmy AIS do Prokopa
Holého. Dokončily se odvodňovací práce na
kostele a dobrá zpráva je, že Národní
památkový ústav odsouhlasil poskytnutí
finančního příspěvku z  havarijního programu
Ministerstva kultury na další restaurování
sousoší Kalvárie.

Během března naši techničtí pracovníci prošli
všechna dětská hřiště, která máme po obci                  
a rozbité prvky či ty na které již letos
nedostaneme certifikát kvality odstranili                
a na hřiště v Dolíku a na hřiště na fotbalovém
hřišti pořídíme nové dětské prvky. Bohužel
žádné dotační tituly nejsou vypsané, což mě
velmi mrzí. Moc bych si přála tu mít pěkné
velké dětské hřiště, jako mají v  okolních
obcích, ale dotační tituly jsou vypsané pro
obce do 2000 obyvatel. A tak se musíme
snažit vždy pořídit nějaké prvky po menších
částech, kde je to potřeba.

Slovo místostarostky 

Milí spoluobčané,

Tímto vás všechny současně prosím a žádám,
nenoste herní prvky či hračky, kterým                    
už vaše děti odrostly na veřejná dětská
hřišťátka. Věřím, že se z vaší strany jedná                
o dobrý úmysl, ale tyto prvky nemají
potřebnou certifikaci a navíc jsou leckdy
velmi amatérským způsobem připevněny.              
V případě těchto herních prvků nenese obec
žádnou zodpovědnost. Všem nám jde přece            
o bezpečnost našich dětí, tak jistě není nutné
chodit případným úrazům více naproti.

Na jaře nás čeká spousta akcí. Za zmínku
stojí jistě akce, které mají v naší obci již svou
tradici a zároveň nás všechny sbližují, což je
obzvlášť v dnešní době důležité. Tímto vás
tedy srdečně zvu, již v dubnu na Den                         
s historickou technikou, SWAP, Burza rostlin
a věcí, Úklid naší obce, pálení Čarodějnic,                
v květnu 100 let Rybářů ve Velkém Oseku,
staročeské Máje, benefiční koncert v kostele,
v červnu Den Dětí a další benefiční koncert              
v kostele.

Věřte, že nadále řešíme rekonstrukci
Dělnického domu a Domu s pečovatelskou
službou. Jedná se o velké investiční akce,               
u kterých se snažíme v současné době nalézt
pokud možno nejvýhodnější financování 

(úvěr, dotace, vlastní prostředky), a to
takovým způsobem, abychom měli ještě
dostatek možností a prostředků na další
investice v obci, které jsou rovněž pro nás
všechny důležité.

Přeji vám všem krásné jarní dny, požehnané
Velikonoce a mějte se rádi.

Mgr. Veronika Křičková DiS.
Místostarostka obce Velký Osek
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Obec Velký Osek uskutečnila projekt „Pořízení traktoru – komunální

technika“. Na projektu, který byl v souladu se Strategií komunitně vedeného

místního rozvoje, spolupracovala s Místní akční skupinou Mezilesí, z.s. 

Pořízením malého traktoru Starjet-P6-PRO dochází efektivně a rychle                      

k údržbě obecních prostor a infrastruktury. Je ku prospěchu zejména                      

při úklidu veřejných prostranství, údržbě cest a chodníků. Díky malému

traktoru může obec okamžitě reagovat na nepředvídatelné události, jako jsou

lokální povodně, sesuvy půdy nebo nenadálé přívaly sněhu. Realizace

projektu přispěla k bezpečnosti a pohodlí obyvatel. 

Malý traktor Starjet-P6-PRO se stal velkým pomocníkem v obci Velký Osek
S dotací pomohla MAS Mezilesí

Projekt „Pořízení traktoru – komunální technika“ byl spolufinancován Evropskou
unií prostřednictvím Strategického plánu SZP na období 2023 – 2027. 
 

www.masmezilesi.cz
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Obec Velký Osek 
IČ: 00235873 

1 885,11 l 

23,58
MWh 4,90 t 

202,94 kg 20,39 t 

632,56 m3 

8 127 kg 

* Úspora takového množství ropy se rovná spotřebě stejného množství potřebného k ujetí 27 712 km v běžném
osobním automobilu 

** Úspora takového množství vody se rovná stejnému množství, které je spotřebováno při 8 491 cyklech 
sprchování. 

Ochrana životního prostředí 
je pro naši společnost
prioritou

Elektrospotřebiče jsou běžnou součástí
našeho každodenního života a jen těžko si jej
bez nich dokážeme představit. Elektro-
odpad je tak v  současné době jedním                       
z nejrychleji rostoucích druhů odpadu. Pro
zajištění sběru a recyklace již vysloužilých
elektrozařízení si naše obec vybrala ke
spolupráci kolektivní systém ASEKOL.
Elektroodpad obsahuje řadu zdraví
škodlivých materiálů a díky zajištění
ekologické recyklace vysloužilých elektro-
zařízení přispíváme k  ochraně životního
prostředí. Recyklace navíc umož-
ňuje  opětovné materiálové využití                           
a patří mezi základní principy cirkulární
ekonomky. Míra opětovného materiálového
využití je velmi vysoká a dle jednotlivých
typů výrobků dosahuje až 95 %. Jakým
rozsahem naše obec konkrétně přispěla
k  úsporám na životním prostředí, se dozví-
dáme z environmentálního vyúčtování
zpracovaného společností ASEKOL. Díky
zodpovědné recyklaci vznikají úspory
vyčíslené např. na spotřebu elektrické
energie, primární suroviny, vodu,
okyselování prostředí a produkci sklení-
kových plynů.

Certifikát environmentálního vyúčtování
vyčísluje přínos naší obce k  ochraně přírody
v  roce 2024. Vyplývá z něj, že díky množství
námi odevzdaných elektrozařízení jsme
uspořili 23,58 MWh elektřiny, 1 885,11 litrů
ropy, 632,56 m 3 vody a 4,9 tun primárních
surovin. Navíc jsme snížili emise
skleníkových plynů CO 2 ekv. o 20,39 tun,             
a produkci SO 2 ekv. (který zapříčiňuje
okyselování prostředí) o 202,94 kg.

Každý kus vytříděného elektra se počítá, což
dokazuje příklad 100 vytříděných notebooků,
které uspoří 10 MWh elektřiny. Takové
množství odpovídá 3leté spotřebě elektřiny
rodiny žijící ve standardním  bytu. Za 100 kg
vytříděných elektrospotřebičů se ušetří
takové množství ropy, které by stačilo                    
na výrobu benzínu pro cestu z  Prahy                        
do Paříže.

Děkujeme všem, kteří pečlivě třídí odpad                 
a přispívají tak k ochraně životního prostředí
a trvalé udržitelnosti.

*Environmentální vyúčtování je vypočítáváno
pomocí studie životního cyklu výrobku (tzv.
LCA – Life Cycle Assessment), která
vypovídá o dopadech výroby a recyklace
jednotlivých elektrozařízení na životní
prostředí. Studie zohledňuje všech 6 skupin
elektrospotřebičů, jejichž zpětný odběr
kolektivní systém ASEKOL zajišťuje.

Kdo staršího muže
naučí ovládat

notebook?

 tel. 776 213 325
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Narození: 
Linda Novotná 
Eliáš Obešlo 
Sebastian Glomb 
Sandra Puková 
Antonín Hejný 
Eva Kudrnová 

Zlatá svatba: 
Josef a Marie Belzovi 

 
Úmrtí:  
Jarmila Kratochvílová (87 let) 
Marie Klepalová (94 let) 
Miloslava Lejnarová (102 let) 
Františka Šeredová (83 let) 

Ivana Adamcová 
matrikářka 

V sobotu 8. března 2025 obdrželi všechny
velkoosecké ženy, ale nejen oni, unikátní
dárek. V  našem Dělnickém domě (Liďáku)
zahrála a zazpívala rocková legenda Aleš
Brichta. Ano, skutečně, ve Velkém Oseku
nám zahrál Aleš Brichta. Sen několika
generací se uskutečnil a my měli možnost
tuto výjimečnou osobnost vidět na vlastní oči.
A nejen ji, spolu s ním nám zahrála                               
i poděbradská legenda IRAS, kapela, která je
širokému okolí dobře známá a která je na
scéně již 40 let a také místní rockový
všeumělec Roman Beneš známý jako Beny
Rock. Režie celého večera se ujmul posledně
jmenovaný, ale za tuto jedinečnou příležitost
musíme poděkovat především panu Ing.
Petrovi Matouškovi, klávesistovi, duchovnímu
otci a také jedinému původnímu členovi
kapely IRAS. Měli jsme tu čest se v listopadu
2024 se Zdenkem Novákem st. a našimi
drahými polovičkami účastnit adventního
zájezdu do Vídně, který pořádala moje
maličkost pro DSO Mikroregion Polabský luh
a průvodce nám dělal právě pan Matoušek.
Cestou zpět jsme hodili řeč a vyšlo najevo, že
pan Matoušek je vlastně krom majitele
cestovní kanceláře také místní rocková
legenda, která shání místo, kde by mohli
právě v sobotu 8. března 2025 koncertovat.
Zdeněk na mě kouknul, zda bych se toho
nemohl ujmou a koncert kapely IRAS
zorganizovat a já kývnul. A už to jelo,
rozpočet, sponzoři, kapely, prostor,
pořadatelé atd. A v sobotu se vše zhmotnilo
na akci, která se snad všem líbila a na kterou
dlouho nezapomeneme. Nejprve vystoupila
kapela IRAS, která zahrála jen vlastní tvorbu
a nutno podotknout, že legendární rockovou
tvoru. Po něm přišla řada na česko-
slovenskou a českou rockovou legendu Aleše
Brichtu, který ve svém triu zahrál všem
známé hity kapel, ve kterých měl tu čest kdy
vystupovat. A nakonec přišla pravá rocková
zábava v podání Beny Rock, který zahrál                  
ty nejznámější hity českých i zahraničních
kapel a u kterých se mohli návštěvníci
pořádně vyřádit a také zatančit. 

Zprávy 
z obecní matriky 

Životní jubilea: 
80 let:  
Jaroslav Dušek 
Božena Richtrová 
Jan Mečíř 
Ladislav Kalousek 
Soňa Posejpalová 
Josef Nimburský 
85 let: 
Miroslava Civínová 
Josef Pospíšil 
Blanka Fischová 
90 let:  
Miloš Novák 
91 let:  
Květoslava Přibylová 
92 let:  
Anna Poláková 
95 let: 
Hedvika Chládová 

prosinec 2024 – únor 2025

Koncert - rockový nářez

Prvotní moje obava ohledně vstupného               
se naštěstí nenaplnila a velkoosecký Liďák
měl tu čet přivítat více jak 160 platících
návštěvníků, které k nám do Velkého Oseka
zavítali ze širokého a dalekého okolí
(Kopidlno, Přelouč, Nový Bydžov, Poděbrady
atd.). Tato akce, která byla snad všemi
vnímána jako vydařená a poklidná, byla
ukončena ve 2 hodiny ráno, kde se přítomní
vytrvalci následně přesunuli do výčepu
restaurace U Vypíchlýho Voka, kde se někteří
prý zdrželi až do sedmé hodiny ranní.               
Můj vřelý dík patří především vedení naší
obce Velký Osek, kteří poskytli zázemí               
a služby s tím spojené a pak především našim
sponzorům této jedinečné akce, bez kterých
by se tato akce nemohla konat. Celá akce              
se konala pod „křídly“ Dobrovolného svazku
obcí Mikroregion Polabský luh, který na této
akci podílel i sponzorsky, stejně jako místní
společnost RAINER velkoobchod s. r. o.  
Velký Osek a pražská společnost Hertford
Investments, a.s. Velký dík patří také
majitelům restaurace U Vypíchlýho Voka,
kteří poskytli vynikající občerstvení pro
všechny vystupující muzikanty.

Poděkovat musím také třem dámám               
a jednomu muži u vchodu, kteří měli na
starost finance a označení našich vzácných
návštěvníků. Ještě jednou všem posílám
velké DĚKUJI a těším se zase někdy příště!!! 

Roman Semenec
předseda Výboru pro sport a spolupráci 
se spolky obce Velký Osek 



Název  Pořadatel Termín 

 

Žranice zima 2024/jaro 2025: TAPAS v Restauraci 
U Vypíchlýho Voka Velký Osek 

M&J Gastro Velký Osek  pá 10.01.2025 - so 11.01.2025, celý den 

Žranice zima 2024/jaro 2025: TAPAS v Restauraci 
U Vypíchlýho Voka Velký Osek 

M&J Gastro Velký Osek  so 18.01.2025 - ne 19.01.2025, celý den 

Dětský karneval Pohádkový les v Dělnickém domě 
(Liďák) Velký Osek 

Myslivecký spolek Pětidubí Velký Osek  sobota 25.01.2025, 15:00 - 17:00 

Myslivecký ples v Dělnickém domě (Liďák) 
Velký Osek 

Myslivecký spolek Pětidubí Velký Osek  sobota 25.01.2025, od 20:00 

Žranice zima 2024/jaro 2025: TAPAS v Restauraci 
U Vypíchlýho Voka Velký Osek 

M&J Gastro Velký Osek  pá 31.01.2025 - so 01.02.2025, celý den 

Žranice zima 2024/jaro 2025: ASIA WOK 
v Restauraci U Vypíchlýho Voka Velký Osek 

M&J Gastro Velký Osek  so 08.02.2025 - ne 09.02.2025, celý den 

Žranice zima 2024/jaro 2025: VEPŘOVÉ HODY-
ZABÍJAČKA v Restauraci U Vypíchlýho Voka Velký Osek 

M&J Gastro Velký Osek  pá 14.02.2025 - so 15.02.2025, celý den 

DUR A SPOL: trempárna na domácí půdě 
v Restauraci U Vypíchlýho Voka Velký Osek 

M&J Gastro Velký Osek  so 15.02.2025, od 19:00 hodin 

Muzikál Zpívání v dešti, Divadlo Hybernia (B. Comden 
a A. Green, N. Herb Brown, A. Freed, V. Drlík) 

Velkoosecký KRTEK Velký Osek  so 22.02.2025, od 18:00 hodin 

3. FOTBALOVÝ CANDRBÁL (sportovní ples) 
v Dělnickém domě (Liďák) Velký Osek 

FK Viktorie Velký Osek a FŠ Velký Osek  so 22.02.2025, od 20:00 hodin 

MÍLA HARTMAN: co má kdo rád, od Gotta po Vlacha  
v Restauraci U Vypíchlýho Voka Velký Osek 

M&J Gastro Velký Osek  pá 28.02.2025, od 19:00 hodin 

Žranice zima 2024/jaro 2025: TAPAS v Restauraci
U Vypíchlýho Voka Velký Osek 

M&J Gastro Velký Osek  pá 07.03.2025 - so 08.03.2025, celý den 

Rockový nářez: ALEŠ BRICHTA TRIO+IRAS+BENY ROCK
v Dělnickém domě (Liďák) Velký Osek 

DSO Mikroregion Polabský luh  so 08.03.2025, od 20:00 

Vědomostní kvíz ve velkoosecké sokolovně (klub CVOG,
sklep sokolovny) 

TJ Sokol Velký Osek a Klub CVOG Velký
Osek 

pá 14.03.2025, od 19:00 hodin 

Žranice zima 2024/jaro 2025: TATARÁČKY 
v Restauraci U Vypíchlýho Voka Velký Osek 

M&J Gastro Velký Osek  pá 14.03.2025 - so 15.03.2025, celý den 

Muzikál Zapomeňte na Shekaspeara! Divadlo Hybernia 
(J. Ledecký, P. Parvoničová, H. Dřízhal) 

Velkoosecký KRTEK Velký Osek  so 15.03.2025, od 18:00 hodin 

GAUČOS: trempárny plnej kotlík v Restauraci 
U Vypíchlýho Voka Velký Osek 

M&J Gastro Velký Osek  so 15.03.2025, od 19:00 hodin 

Žranice zima 2024/jaro 2025: FISH MARKET v Restauraci
U Vypíchlýho Voka Velký Osek 

M&J Gastro Velký Osek  pá 21.03.2025 - so 22.03.2025, od 18:00 

Jarní část fotbalové sezóny 2024/2025 ve sportovním
areálu obce Velký Osek (FK Viktorie Velký Osek, z.s.) 

FK Viktorie Velký Osek a FŠ Velký Osek  sobota 22.03.2025 - neděle 15.06.2025 

SKLENKA: rock a pop v Restauraci U Vypíchlýho Voka
Velký Osek 

M&J Gastro Velký Osek  pá 04.04.2025, od 19:00 hodin 

Jedeme s krtkem na nákupy - Kudowa Zdrój (PL) odjezd 
v 7:00 hodin od MZŠ Velký Osek 

Velkoosecký KRTEK Velký Osek  st 16.04.2025, celý den 

Vědomostní kvíz ve velkoosecké sokolovně (klub CVOG,
sklep sokolovny) 

TJ Sokol Velký Osek a Klub CVOG Velký
Osek 

pá 18.04.2025, od 19:00 hodin 

Den s historickou technikou v areálu Hotelu U Jezera
Velký Osek 

Spolek přátel historické techniky V.O.  sobota 19.04.2025, celý den 

Jarní burza rostlin a věcí včetně charitativní sbírky
v Dělnickém domě (Liďáku) Velký Osek 

Osecká NADĚJE, o.p.s.  pá 25.04.2025 - so 26.04.2025, celý den 

Velkoosecký trojzubec Máčidlo, pohár PČR a Pivovaru
Nymburk 

Český rybářský svaz Velký Osek  neděle 27.04.2025, dopoledne 

Pálení čarodějnic ve sportovním areálu obce Velký Osek
(FK Viktorie Velký Osek, z.s.) 

FK Viktorie Velký Osek a FŠ Velký Osek  st 30.04.2025, od 17:00 hodin 

Vědomostní kvíz ve velkoosecké sokolovně (klub CVOG,
sklep sokolovny) 

TJ Sokol Velký Osek a Klub CVOG Velký
Osek 

pá 16.05.2025, od 19:00 hodin 

Staročeské máje v obci Velký Osek  Májovci Velký Osek  sobota 24.05.2025, celý den 

Staročeská májová zábava s kapelou ESO M. Hartmana
v Dělnickém domě (Liďák) Velký Osek 

Májovci Velký Osek  sobota 24.05.2025, od 20:00 hodin 

ZNÁMÉ AKCE NA ROK 2025 KONANÉ V OBCI VELKÝ OSEK 
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Název  Pořadatel Termín 

Dětský den a den spolků ve sportovním areálu obce
Velký Osek (FK Viktorie Velký Osek, z.s.) 

Výbor pro sport a spolupráci se spolky  neděle 01.06.2025, 13:00 - 17:00  

Vědomostní kvíz ve velkoosecké sokolovně (klub CVOG,
sklep sokolovny) SPECIÁL 

TJ Sokol Velký Osek a Klub CVOG Velký
Osek 

pá 06.06.2025, od 19:00 hodin 

Velkoosecký trojzubec Písák, pohár ČRS MO Velký
Osek  

Český rybářský svaz Velký Osek   sobota 07.06.2025, dopoledne 

KMOCHŮV KOLÍN: Zábava s DO v rámci Kmochova Kolína
v Dělnickém domě (Liďák) Velký Osek   

Obec Velký Osek    pátek 13.06.2025, od 20:00 hodin   

KMOCHŮV KOLÍN: DO v rámci Kmochova Kolína před
Dělnickým domem (Liďák) Velký Osek  

Obec Velký Osek   sobota 14.06.2025, od 10:00 hodin  

Vědomostní kvíz ve velkoosecké sokolovně (klub CVOG,
sklep sokolovny) 

TJ Sokol Velký Osek a Klub CVOG Velký
Osek 

pá 27.06.2025, od 19:00 hodin 

Závody dračích lodí v areálu za Hotelem U Jezera Velký
Osek 

Obec Velký Osek 
červen 2025, přesný termín bude
upřesněn 

VOSEK FEST (hudební festival) v areálu TJ Sokol Velký
Osek (sokolská zahrada)  

TJ Sokol Velký Osek   sobota 16.07.2025, celý den  

Sokolský příměstský prázdninový tábor v areálu TJ Sokol
Velký Osek  

TJ Sokol Velký Osek   po 21.07.2025 - pá 25.07.2025, celý den  

Příměstský tábor: téma PIRÁTSKÝ POKLAD, místo
konání Žehuň 

Centrum Rejnok Velký Osek  po 04.08.2025 - pá 08.08.2025, celý den 

Příměstský tábor: téma HARRY POTTER, místo konání
Velký Osek 

Centrum Rejnok Velký Osek  po 11.08.2025 - pá 15.08.2025, celý den 

Příměstský tábor: téma KOSMONAUTI, místo konání
Velký Osek 

Centrum Rejnok Velký Osek  po 18.08.2025 - pá 22.08.2025, celý den 

Týdenní tréninkový fotbalový kemp ve sportovním areálu
obce Velký Osek (FK Viktorie Velký Osek, z.s.) 

Fotbalová škola Velký Osek  po 18.08.2025 - pá 22.08.2025, celý den 

Mykologický výstava na sále v Dělnickém domě (Liďáku)
Velký Osek 

Osecká NADĚJE, o.p.s.  so 06.09.2025 - po 08.09.2025, celý den 

Velkoosecký trojzubec Máčidlo, pohár starosty obce
Velký Osek 

Český rybářský svaz Velký Osek  neděle 14.09.2025, dopoledne 

Vědomostní kvíz ve velkoosecké sokolovně (klub CVOG,
sklep sokolovny) 

TJ Sokol Velký Osek a Klub CVOG Velký
Osek 

pá 19.09.2025, od 19:00 hodin 

Vědomostní kvíz ve velkoosecké sokolovně (klub CVOG,
sklep sokolovny) SPECIÁL 

TJ Sokol Velký Osek a Klub CVOG Velký
Osek 

pá 10.10.2025, od 19:00 hodin 

Podzimní burza rostlin a věcí včetně charitativní sbírky
v Dělnickém domě (Liďáku) Velký Osek 

Osecká NADĚJE, o.p.s.  pá 17.10.2025 - so 18.10.2025, celý den 

Vědomostní kvíz ve velkoosecké sokolovně (klub CVOG,
sklep sokolovny) 

TJ Sokol Velký Osek a Klub CVOG Velký
Osek 

pá 24.10.2025, od 19:00 hodin 

Běžecké závody ELEVEN Velkoosecká sportovní v areálu
za Hotelem U Jezera Velký Osek 

Obec Velký Osek  říjen 2025, přesný termín bude upřesněn 

Velkoosecká Drakiáda 2025 ve sportovním areálu obce
Velký Osek (FK Viktorie Velký Osek, z.s.)  

FK Viktorie Velký Osek a FŠ Velký Osek  říjen 2025, přesný termín bude upřesněn 

Vědomostní kvíz ve velkoosecké sokolovně (klub CVOG,
sklep sokolovny) 

TJ Sokol Velký Osek a Klub CVOG Velký
Osek 

pá 14.11.2025, od 19:00 hodin 

Adventní koncert a jarmark s Mikulášskou nadílkou před
Dělnickým domem (Liďák) Velký Osek 

Obec Velký Osek  neděle 30.11.2025, od 13:00 

Celodenní zájezd s programem na adventní trhy do
Budapešti (zimní Budapešť) od CK Matoušek Poděbrady 

DSO Mikroregion Polabský luh  listopad 2025, přesný termín bude 

Vědomostní kvíz ve velkoosecké sokolovně (klub CVOG,
sklep sokolovny) 

TJ Sokol Velký Osek a Klub CVOG Velký
Osek 

pá 12.12.2025, od 19:00 hodin 

Celodenní zájezd s programem na fotbalové utkání
Bundesligy od CK Matoušek Poděbrady 

DSO Mikroregion Polabský luh  prosinec 2025, přesný termín bude 
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Spolky, sdružení, fyzické osoby Na rok 2025 bude přiděleno

Český rybářský svaz M. O. z.s. Velký Osek 40 000,00 Kč

Myslivecký spolek Pětidubí Velký Osek 50 000,00 Kč

TJ Sokol Velký Osek 165 000,00 Kč

Fotbalová škola Velký Osek  68 000,00 Kč

FK Viktorie Velký Osek 165 000,00 Kč

Osecká NADĚJE o.p.s 41 000,00 Kč

Svaz postižených civilizačními chorobami v ČR a.s. 9 000,00 Kč

Český svaz včelařů - Z.O. Velký Osek 38 000,00 Kč

Spolek Baryba 30 000,00 Kč

Sbor dobrovolných hasičů Velký Osek 38 000,00 Kč

Klub Náplavka Labe 6 000,00 Kč

Celkem přiděleno 650 000,00 Kč

Celkový rozpočet 700 000,00 Kč

Zbývá rezerva 50 000,00 Kč

Žádosti o finanční podporu spolkům z rozpočtu obce Velký Osek na rok 2025
Zápis z jednání Výboru pro sport a spolupráci se spolky obce Velký Osek ze dne 12. 02. 2025.
Přítomni: Roman Semenec (předseda), Jakub Mokráček (člen), David Kratochvíl (člen), Vojtěch Hrabánek (člen), Radka Fischová (člen), 
Martin  Koška (člen), Romana Hrušková (člen), Mgr. Pavel Drahovzal (starosta obce) a Mgr. Veronika Křičková (místastarostka obce)

Roman Semenec, předseda Výboru pro sport a spolupráci se spolky obce Velký Osek

Vážení spoluobčané, 

v dnešním článku bych Vás chtěl informovat
o stavu podtlakové kanalizace v naší obci             
v průběhu vánočních svátků, respektive                  
od 20. 12. 2024 do 2. 1. 2025. 

Hodně z nás bylo doma a probíhaly přípravy
na nejkrásnější svátky v roce. A i proto je
podtlaková kanalizace v plné zátěži.
Pracovníci, kteří se starají o chod kanalizace
byli v pohotovosti každý den. V těchto
svátečních dnech jsme vyjížděli a odstranili
51 závad na různých místech obce.  

Závady se neustále opakují, nejčastější zde
uvedu: 

napadané pevné části
       (držáky, wc bloky, kosti, hadry) 

tuky, jídlo 
vypouštění velkého množství jakékoli jiné
než splaškové vody (dešťové, z bazénů,
vířivek apod.) 

Tímto bych Vás všechny chtěl požádat                     
o zapamatování si těchto hlavních zásad
používání podtlakové kanalizace a snažit              
se jich vyvarovat. 

Zpráva o stavu kanalizace o Vánocích 

Pracovníky podtlakové kanalizace
Velký Osek jsou: 

Pavol Keleš,  tel.: 720 968 115 
David Michalíček, tel.: 720 968 114 
Jiří Vodička, tel.:  724 203 701 
 
Tímto Vám všem děkuji za pochopení a pří-
padnou budoucí spolupráci v monitorování
závad na podtlakové kanalizaci v naší obci. 

Přejeme Vám všechno nejlepší v novém roce
2025. 

Jiří Vodička 
 

Pokud však k něčemu podobnému dojde,
neváhejte nás volat, udat Vaše číslo popisné
a ulici a naši pracovníci se okamžitě postarají
o nápravu. Vše je mnohem jednoduší                               
a rychlejší než když závadu pracně musíme
hledat. 

Dále bych Vás chtěl požádat o spolupráci                
v případě, že uslyšíte hučení, bublání, syčení
jakékoli kanalizační jímky, zavolejte nám                  
a my už se postaráme o nápravu. Telefonní
čísla pracovníků kanalizace jsou na webu
obecního úřadu. Volejte prosím kdykoli třeba
i v noci.  Služby držíme nepřetržitě. 



Bohužel to se nestalo ani po několika dnech.
A protože démon alkohol byl sinější, než
mužova vůle vystřízlivět, byla  na místo
přivolána RZS, která jej převezla do přísluš-
ného zařízení pod lékařský dohled.

Upozorňujeme všechny rodiče malých dětí,
kteří s nimi chodí na dětská hřiště, aby na
místech nenechávali své osobní věci a přede-
vším pak, aby na místo nedonášeli vlastní
hračky a zařízení. Je to proto, že veškerá
zařízení hřišť musí mít atest a v případě
zranění na neatestovaném zařízení může být
volán k odpovědnosti právě ten, kdo toto
zařízení na místo donesl nebo jej
nainstaloval. Protože dětská hřiště jsou pod
dohledem kamer dohlížecího systému,
nebylo zjištění takové osoby problémem. 

Upozorňujeme obyvatele, řidiče především             
v ulici Jiráskově, aby svá motorová vozidla
parkovali na k tomu určených parkovacích
místech nebo na pozemcích svých domů.
Parkování v jízdních pruzích bude obecní
policií postihováno jako porušení obecné
úpravy silničního provozu. 

Upozorňujeme obyvatele lokality ul. U hřiště
a Klímova na povinnost třídit odpad a tento
odkládat jen do k tomu určených kontejnerů.
Domovní odpad odkládat jen do černých
kontejnerů. Odložení mimo tyto kontejnery
může být považováno za znečišťování
veřejného prostranství. Objemný odpad                    
z domácnosti je nutné odvézt do kontejnerů
na sběrném dvoře obecního úřadu. 

Po pěti letech jsme přivítali zpět kolegu,
který od 1. března 2025 doplnil personální
stav Obecní policie Velký Osek na                              
3 strážníky.  

Ze služební knihy obecní policie  

Hlídka obecní police přijala oznámení o pádu
stromu na veřejné prostranství. S ohledem na
to, že při pádu mohlo dojít k vážné újmě na
životě a zdraví procházejících osob, byla
závada odstraněna pracovníky technických
služeb. Obecní policie důrazně upozornila
majitele pozemku s neudržovaným porostem,
aby neprodleně provedl ořez stromů tak, aby
nemohlo dojít k dalšímu pádu větví nebo
celých stromů na veřejné prostranství. 

Při hlídkové službě zjistila hlídka obecní
policie jak na chodníku vedle jízdního kola
leží muž. Ten se však po kontaktu zvedl na
nohy a uvedl, že jen odpočívá při čekání na
kamaráda, se kterým pojede dál. Muž nejevil
známky zranění, ani nic podobného neuvedl.
Hlídka pro jistotu provedla u muže orientační
dechovou zkoušku. A protože muž nebyl pod
vlivem alkoholu ani nejevil známky požití jiné
návykové látky, bylo mu pouze doporučeno,
aby si pro příště našel k odpočinku vhodnější
místo. 

Hlídka obecní policie řešila množící se pří-
pady odkládání odpadů mimo určené
kontejnery na domovní odpad a znečišťování
kontejnerů na tříděný odpad. Díky záznamům
z kamerového systému bylo zjištěno,                      
že odpad na místo nosí malé děti ze soused-
ního domu. Zde byli ubytováni, spolu se svými
rodiči a dalšími  rodinami. Protože nádoby na
odpad u domu nestačily pobrat množství
odpadků, vysílali rodiče s odpadky své
ratolesti, vědomi si toho, že děti nebudou
trestány pro své protiprávní jednání. Obecní
policie vše důsledně zdokumentovala a pře-
dala k řešení příslušnému orgánu sociálně-
právní ochrany dětí. 

Hlídka obecní policie zjistila, jak se na par-
kovišti zabydlel se svým motorovým vozidlem
muž - cizinec, který na dotaz hlídky, co na
místě dělá odpověděl, že je pod vlivem
alkoholu a až vystřízliví odjede pryč. 

Souhrn činnosti Obecní policie 
Velký Osek za období 

leden - únor 2025: 

25 x žádost o pomoc a oznámení od
občanů obce 
6 x součinnost s orgány státní
správy a samosprávy 
4 x spolupráce s PČR 
39 x řešení přestupkového jednání
 4 x odchyt a převoz zvířete 
3 x vytěžení a poskytnutí záznamů z
kamerového systému orgánům
činným v trestním řízení 
132 x další události založené pod
číslem jednacím v systému MP
manager 

S přáním hezkých dnů pomalu, 
ale jistě odcházející zimy 

strážníci Obecní policie Velký Osek 

Milí čtenáři,  

máme otevřeno a jsme opět „doma“. Desátý
den letošního roku pro nás byl jedním                    
z  nejdůležitějších, které může soudobý hasič
zažít, neboť proběhlo slavnostní otevření                
a předání zrekonstruované hasičské
zbrojnice, která je druhým domovem pro
nejednoho z  nás. Slavnostní otevření
proběhlo za účasti zástupce generálního
ředitelství hasičského sboru ČR, hejtmanky
středočeského kraje, starostky okresního
sdružení hasičů, velitelů okolních jednotek             
či starosty města Kolína, ale hlavně s vámi
našimi fanoušky a spoluobčany.

Děkujeme, že účast při této události byla
opravdu hojná a nešetřili jste milými slovy              
a chválou. 

Hasiči 
Od otevření to v hasičárně žije. Například
zasedací místnost poskytla zázemí při
výroční schůzi Včelařského spolku.
Věnujeme se také preventivně výchovné
činnosti. Své by o tom mohly vyprávět
nejstarší děti z mateřské školky, které                
v hasičárně absolvovaly přednášky na téma
Chování za mimořádných událostí a také si
prohlédly a vyzkoušely vybavení našich
hasičů. Další přednášky pro mladší i starší
děti do konce školního roku máme ještě                
v plánu. 

Jednotka požární ochrany má za sebou první
letošní ostrý výjezd k pohřešované osobě              
v katastru obce Býchory a jednou byla
jednotka odvolána před výjezdem k požáru
do Odřepes. 

 
za hasiče Velký Osek 

Daniela Dittrichová DiS., starostka SDH 





Jak je to s pálením biologického odpadu ?

 TISKOVÁ ZPRÁVA
 

MV - generální ředitelství Hasičského záchranného sboru ČR, Kloknerova č. 26, pošt.
Přihrádka 69, 148 01, PRAHA 414

 V Praze 21. března 2025
Pálení biologického odpadu je podle novely zákona č. 201/2012 Sb. o ochraně ovzduší od března zakázáno, 

stejně jako vypalování trávy

Ze zákona o požární ochraně (zákon č.133/1985 Sb., o požární ochraně, ve znění pozdějších předpisů) vyplývá všem fyzickým, právnickým a
podnikajícím fyzickým osobám povinnost počínat si vždy takovým způsobem, aby nevznikl požár, a v případě jeho vzniku učinit nezbytná opatření
proti jeho šíření. Dále je v tomto zákoně stanoveno, že fyzická osoba nesmí provádět vypalování porostů, jinak se dopustí přestupku (lze uložit
pokutu do výše 25 000 Kč), právnická a podnikající fyzická osoba nesmí provádět vypalováni porostů (lze uložit pokutu do výše 500 000 Kč).
Vypalováním porostů rozumíme plošné ničení trávy, plevele či křovin např. rostoucí kolem plotu, křoví nebo rákosí u rybníka pomocí ohně a
podobně.
Pálení biologického odpadu 
(např. větví, listí, shrabané suché trávy či jiného rostlinného materiálu.)
Do března tohoto roku platilo pro lidi pravidlo, že pálení biologického odpadu bylo možné provádět pouze za podmínek stanovených jednotlivými
obcemi. Každá obec mohla vlastními právními předpisy stanovit podmínky pro spalování rostlinných materiálů nebo jejich spalování zakázat,
pokud zajistí jiný způsob pro jejich odstranění podle zvláštního právního předpisu (např. kompostování, hromadný svoz).
Od 1. března roku 2025 je pálení biologického odpadu zakázáno. Je však možné na otevřeném ohništi spalovat výlučně suché rostlinné materiály,
které nejsou znečištěné nebo jinak kontaminované chemickými látkami (např. dřevo při táboráku). Naopak je zakázáno pálení navlhlé trávy, listí
nebo čerstvých větví, které bylo doprovázené doutnáním či hustým dýmem. S tímto materiálem je nutné zacházet jako s bioodpadem a odvést ho
na kompost, odložit do hnědé popelnice nebo odvést do sběrného střediska odpadu. 
Vyjádření Ministerstva životního prostředí zde: Vyjádření k výkladu zákonů, které se týkají likvidace bioodpadu a spalování rostlinného odpadu
například na zahradách - Ministerstvo životního prostředí

Ohlásit rozdělání ohně pro rekreační účely je nejvhodnější na webových stránkách příslušného hasičského záchranného sboru kraje:
paleni.izscr.cz. Tím je rozdělání ohně evidováno operačním a informačním střediskem, které v případě oznámení požáru v čase a v blízkosti místa,
kde bylo rozdělání ohně nahlášeno, ověří s kontaktní osobou uvedenou v oznámení, zda došlo opravdu k požáru či probíhá pouze předem
nahlášená situace. Předejde se tak zbytečnému výjezdu jednotek požární ochrany.

Zásady bezpečného rozdělávání ohně

ohniště by mělo byt bezpečně ohraničené, nejlépe z nehořlavého materiálu např. z cihel,
· v blízkosti ohně by se neměly nacházet žádné hořlavé materiály,
· připravit bychom si měli dostatek prostředků pro případné hašení (kyblík s vodou, lopatu, písek nebo zeminu), 
· ohniště opustíme až po řádném a důkladném uhašení ideálně ještě prolité vodou,
· pokud si nejsme jisti, zda včas dostaneme případný požár pod kontrolu, odejdeme do bezpečné vzdálenosti a ihned zavoláme na tísňovou linku
112,
· v lesích je zakázáno rozdělávat nebo udržovat otevřený oheň mimo vyhrazená místa, a to až do vzdálenosti 50 m od okraje lesa,
· pokud se na vás vznítí oděv a nemáte dostatek vody k uhašení, neutíkejte, ale okamžitě si lehněte na zem a kutálejte se, čímž dojde ke
snadnějšímu uhašení hořícího oděvu; chraňte si obličej před poraněním od ostrých předmětů na zemi

Nejčastější otázky a odpovědi k pálení naleznete v příloze tiskové zprávy.
 por. Bc. Lucie Pipiš

tisková mluvčí
MV-generální ředitelství HZS ČR

Mobil: 777 361 800
e-mail: lucie.pipis@hzscr.cz

https://www.mzp.cz/cz/pro-media-a-verejnost/aktuality/archiv-tiskovych-zprav/vyjadreni-k-vykladu-zakonu-ktere-se-tykaji
https://www.mzp.cz/cz/pro-media-a-verejnost/aktuality/archiv-tiskovych-zprav/vyjadreni-k-vykladu-zakonu-ktere-se-tykaji
http://www.izscr.cz/
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Zájezd 
Orlí hnízdo (D) + Salzburg (A)

 
23. 6. 2025 - 24. 6. 2025

Oberseizberg (D) 

Salzburg (A)

Mondsee (A)

Königsee (D) 

1. den: pondělí 23. 6. 2025 

Odjezd z Velkého Oseku v pondělí po půlnoci, konkrétně v 00.30 hodin.
Zastávka v Dolním Dvořišti (CZ) a následně u jezera Mondsee (A). 
Příjezd na parkovišti pod Orlím hnízdem (Kehlsteinhaus) (D)  v cca 8:30
hodin, prvním horským autobusem nahoru, po návratu návštěva
Dokumentačního centra Obersalzberg (D), které je po několikaleté
rekonstrukci. Odpoledne návštěva jezera Königsee (D) s možnou
plavbou elektrolodí ke kostelíku St. Bartolomä pod masivem hory
Watzmann (D) a následně přejezd do Salzburgu (A) v cca 17:00 hodin.
Večeře (individuálně) v pivovaru Stiegl v Salzburgu (A). 
Ubytování v Hotel Astoria*** Salzburg (A). 

2. den úterý 24. 6. 2025 

Po snídani v Hotel Astoria*** (v ceně) následuje celodenní prohlídka
města Salzburg (A) včetně hradu / pevnosti Hohensalzburg (jinak Horní
hrad Salcburk, je situována na vrcholu zvaném Festungsberg). 
Zhruba v cca 16:00 hodin odjezd ze Salzburgu (A). Předpokládaná
„zdravotní“ zastávka v Dolním Dvořišti (CZ), případně až v Českých
Budějovicích (CZ). Příjezd do Velkého Oseku v cca 22:00 hodin

Výsledná cena za osobu: 3.990 Kč

V ceně je: 1x ubytování se snídaní v Salzburgu (A), autobusová
doprava, služby průvodce, informační materiály, místní poplatky,
pojištění CK dle zákona. Cestovní pojištění: můžeme nabídnout
komplexní  cestovní pojištění Generali Česká pojišťovna a.s. za cenu
119 Kč / osobu (včetně pojištění storna zájezdu z důvodu nemoci).
Mimo cenu zájezdu zůstává: další strava (například večeře                                 
v Salzburgu), vstupy do navštívených objektů, jízdné horským
autobusem/na lodi. 
Vstupy (orientačně): Horský autobus + Orlí hnízdo 31,90 EUR (16,50
EUR děti 6 - 14 let); Dokumentační centrum Obersalzberg 3 EUR
(zdarma děti 6 - 18 let); Königsee loď (Königssee - St. Bartolomä 
- Königssee) 22,50 EUR (11,30 EUR děti 6 - 17 let); Večeře v pivovaru
Steigl (dle jídelního lístku, od 12 - 20 EUR); Hohensalzburg (hrad                       
+ lanovka) 14,50 EUR (5,90 EUR děti 6 - 14 let).

DSO Mikroregion POLABSKÝ LUH 
sídlo: Veltruby, Sportovní 239, PSČ 280 02, Česká republika; IČ: 71158618; e-mail: info@polabskyluh.cz; www.polabskyluh.cz; iD: zwd2zhh 

průvodce zájezdu: Ing. Petr Matoušek - CK Matoušek Nymburk / autobusový dopravce: Jan Pravec - PravecBus Poděbrady 
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Základní škola 

Mladý chemik na MZŠ Velký Osek 

V  letošním školním roce se žáci 9. ročníku
opět zapojili do celorepublikové soutěže
„Hledáme nejlepšího mladého chemika“. 
Okresní kola této soutěže probíhala od září
do konce října přímo na základních školách              
a zúčastnilo se jich 8 483 žáků z 220 škol pěti
krajů. Tři nejúspěšnější řešitelé z každé školy
postoupili do krajského kola, které formou
náročnějšího testu prověřilo teoretické
znalosti soutěžících. Mladí chemici z Pardu-
bického, Královéhradeckého a Středo-
českého kraje zamířili 10. 12. 2024 do SPŠCH
Pardubice. Bára Poláková, Adéla Galusová             
a Bohdan Moskalenko zastupovali naši školu.
Konkurence byla letos obrovská, celkem 503
žáků soutěžilo společně s našimi žáky.
Nejlépe se umístila Bára Poláková, která
obsadila 2. místo a postupuje do dalšího kola.
Adéla Galusová se umístila na 36. místě                    
a Bohdan Moskalenko na 72. místě. Všem
žákům blahopřejeme a děkujeme za vzornou
reprezentaci školy. Báře Polákové přejeme
mnoho úspěchů do dalšího kola. 
 

Teqball 

Ve čtvrtek 23. 1. 2025 nás navštívili dva
reprezentanti nového sportovního odvětví
Teqballu.  Seznámili nás nejen s  pravidly               
a s využitím stolu, na kterém se hraje ale                
i  s mezinárodními úspěchy české a slovenské
teqballové reprezentace. Součástí ukázky
tohoto nového sportu byla možnost i zapojení
našich žáků do hry.  

Úspěch našich žáků v soutěži
Bobřík informatiky 
 
Žáci 3. až 9. třídy se zúčastnili
celorepublikové soutěže Bobřík informatiky,
kde soutěžili ve čtyřech kategoriích.                             
V kategorii Mini získalo bobříka informatiky
16 žáků. Nejvíce bodů dosáhli Jan Antonín
Rohlík, Nikola Slaninová a Anna Marie
Havelková. V kategorii Benjamin se stalo
úspěšnými řešiteli 18 žáků.

Nejlepšími řešiteli byli Daniel Jeřábek,
Vojtěch Kratochvíl a Tereza Kohoutová.                   
V kategorii Kadet získalo bobříka informatiky
22 žáků. Nejvíce bodů získali Tomáš Munzar,
Kryštof Frauenberg a Adam Svinčák.                        
V kategorii Junior získali bobříka informatiky
dva žáci. Nejlepšími řešiteli byli Tomáš
Benda, Radek Heřman a Karolína Mózsiová. 

Všem úspěšným řešitelům srdečně
blahopřejeme! Pokud se to někomu letos
nepovedlo, nezoufejte, příští rok budeme
opět lovit bobříky informatiky. 

Mgr. Romana Hartmanová 

Lyžařský výcvik 2025 

Týden plný sportu, zábavy a nezapo-
menutelných zážitků – tak by se dal shrnout
lyžařský výcvik, který jsme absolvovali na
penzionu Andula. Cesta autobusem utekla
rychle a v poledne jsme dorazili na místo.
Nadšení bylo veliké, ale času nebylo nazbyt –
hned po příjezdu jsme se rychle ubytovali,
naobědvali, oblékli do lyžařského vybavení             
a vyrazili na svah. První chvíle na lyžích byly
pro některé z nás trochu náročné, ale                     
s každým sjezdem jsme si byli jistější                           
a odpoledne jsme zakončili s úsměvem na
tváři. 
Další den jsme zahájili ranní rozcvičkou, která
nás pořádně probrala, a po vydatné snídani
jsme se rozdělili do skupin podle zkušeností.
Někteří zamířili na běžecké tratě, jiní                          
se věnovali pilování sjezdové techniky. Celý
den byl nabitý pohybem, ale zároveň jsme                         
si užívali krásné horské prostředí a čerstvý
vzduch. 
Program výcviku byl pestrý, ale úterý
přineslo výjimečné zážitky. Dopoledne jsme
si vyzkoušeli orientační běh, při kterém jsme  

se nejen proběhli, ale také zapojili logické
myšlení. Odpoledne nás čekala výzva                
v podobě dobrodružné hry *Pevnost Fries*.                
V týmech jsme plnili nejrůznější úkoly, jak
vědomostní, tak fyzické, a všichni jsme se do
hry zapojili s obrovským nadšením. 
Ve čtvrtek jsme si poměřili síly ve sla-
lomovém závodu a každý se snažil projet trať
co nejrychleji. Pátek přinesl další výzvu –
závod na běžkách, který prověřil naši
vytrvalost a techniku. A jako zlatý hřeb dne
nás čekal maškarní sjezd. Na svahu se to
hemžilo nejrůznějšími kostýmy, od pohád-
kových postav až po zvířata, a smíchu bylo
víc než dost. 
Sobota znamenala balení a loučení s horami.
I když se nám nechtělo odjíždět, domů jsme
se vraceli plni nových zážitků a dovedností.
Lyžařský výcvik byl pro nás nejen sportovní
výzvou, ale také skvělou příležitostí utužit
přátelství a užít si týden v krásném zimním
prostředí. Už teď se těšíme na další
podobnou akci! 

Instruktoři Matěj a Kačka
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Mateřská škola 

Milí čtenáři, 

zdravíme vás ze školky! Školní rok se nám
přehoupl do druhé poloviny, pomalu se lou-
číme s paní zimou a čekáme, až jaro konečně
zaklepe na dveře. Už se ho také poctivě
snažíme nalákat jarní výzdobou a nejen                     
to, chystáme i spoustu akcí a událostí,                              
ke kterým se trochu toho jarního sluníčka
vyloženě hodí. 

V následujících měsících nás totiž kromě
nejrůznějších divadelních představení                               
ve školce čeká také Velikonoční dílnička pro
rodiče s dětmi, Čarodějnický rej a pojízdné
planetárium. Nejeden náš předškolák asi
trošku znervózní 9. a 10. dubna u zápisu                      
do prvních tříd. Za odměnu se nám všem                      
už také rýsují nějaké ty celodenní výlety.                     
A pro naše nové kamarády je připraven zápis
14. května. Budeme se na ně těšit u nás                           
ve školce od 8 hodin ráno. 

Nejen tohle máme v plánu do následujících
měsíců, ale ani přes zimu jsme nezaháleli.
Navštívil nás Kocour preventista, který nás
seznámil s poskytováním První pomoci. 

Děti měly možnost zúčastnit se orientačního
logopedického vyšetření řeči nebo vyšetření
zraku. Lvíčata a Šnečci – naše nejstarší děti –
absolvovaly přednášku v hasičské zbrojnici,
kde se dozvěděly, jak se mají chovat                           
za mimořádných událostí a měly možnost                      
si prohlédnout vybavení místních hasičů. 

V únoru jsme každoročně oslavili masopust
karnevalovým řáděním a soutěžemi. 

Tolik z dění minulého a budoucího v naší
školce. 

A protože opakování je matka moudrosti, pojďme si pro jistotu ještě zopakovat zápis:

Mějte se všichni krásně a užívejte prvních jarních paprsků. 
Holky z Vaší školky 

Prosíme  zájemce,   aby   využili    elektronického   předzápisu, 
což ušetří čas Vám i nám u samotného zápisu, a budete tak
mít více času si prohlédnout školku.

Více informací nejen ohledně zápisu, ale i dění ve školce                     
se dozvíte na nástěnce školky nebo na webových stránkách. 

Zápis do MŠ se bude konat 14. 5. 2025 od 8:00 do 15:00 hod. 

Myslivost - povinnost i zábava 

To je motto, kterým se náš spolek řídí již několik desítek let.  Ano myslivost je obojím. 
Zábavou je lov a setkávání, povinností je třeba i snižování stavů zvěře tak, aby se nepřemnožila
a nepáchala škody na lese a poli. 

Zdá se, že letošní myslivecký rok bude znovu rekordní v odlovech zejména černé zvěře.
Divočákům se v neprostupném Libickém luhu daří. Při pravidelných naháňkách se snažíme jejich
stavy aktivně snižovat. Vždyť na nejúspěšnější lovecké akci jsme ulovili 56 divokých prasat.               
To už je opravdu porce, která jak logisticky, tak koordinačně byla za hranicemi sil našeho
malého spolku. Zde bych chtěl poděkovat všem honcům a řidičům traktorů, bez kterých
bychom si jen těžko mohli večer klidně sednout. A opět práce přechází v odměnu, a tou je po
takové akci i povedené posezení s mysliveckými a loveckými zážitky, trochou muziky a dobrého
jídla a pití. 

Minulý rok jsme se rozhodli na nejvíce frekventovanou část silnice k dálnici aplikovat pachové
ohradníky. Tak jako vždy, předem nebývá výsledek jistý. Zaznívaly i hlasy o tom, jak je vše
zbytečné a těch pár sražených kusů a ohnutých plechů není taková hrůza.  

Po více než půl roce od aplikace mám velkou radost, že jsme v místě instalace pachových
ohradníků nezaznamenali žádnou srážku se zvěří spárkatou. Částečně se nám i daří
v mysliveckém lese pomocí stejného prostředku zmírňovat okus zvěří a snad se ukáže,                            
že  i  v  tomto nám pachové ohradníky jsou dobrým pomocníkem

A co nás čeká letos? 

V předjaří se pustíme do práce nejen na mysliveckých zařízeních, ale i třeba na brigádách obce. Dále budeme udržovat pachové ohradníky novými
nástřiky ve funkčním stavu.  Vyčistíme a opravíme krmná zařízení tak, aby mohla zase na podzim sloužit svému účelu.  Uspřádáme v  květnu
střelby našeho MS v  Oboře Kněžičky, kde přivítáme mnoho přátel z  okolních spolků. Uctíme tím památku jednoho z  našich mladých členů Jakuba
Novotného, jehož memoriálem je tento lovecký závod.   V  červnu se již tradičně sejdeme na akci Červen měsíc myslivosti, kdy se utkáme                
v  soutěžích a oslavíme narozeniny několika členů, kteří se letos dožívají významných životních jubileí. 

A tak se znovu rok naplní našimi setkáními a prací, kterou je naše krásná myslivost, je odkazem našich otců a dědů, záliba, vášeň a poslání.  
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Myslivecký ples a jak to bylo 

Letošní ples, který jsme připravili, byl již                
22. v  pořadí. Jsme rádi, že si cestu za námi
našli  i kamarádi a přátelé z  okolních obcí. 

Za nás pořadatele vše proběhlo jak má, naši
sponzoři letos znovu nezklamali a věcná
tombola čítala, jako již tradičně, 200 věcných
cen. Podpořilo nás více než 50 jednotlivců,
firem i společností. Ale hlavně okolo 200
návštěvníků celou tombolu vykoupilo během
několika minut. Zvěřinová tombola                       
s  11 hlavními cenami byla vylosována                        
po půlnoci a věcná tombola rozdána ihned
poté.  Chvíle při plese nám velmi zpříjemnili
trubači pana Pacovského, kteří u vstupu
přivítali návštěvníky a po slavnostním
zahájení i v průběhu plesu předváděli své
umění signály a skladbami mysliveckých
Halali.  

Hudební skupina Unikát, letos i s  hostující
zpěvačkou, znovu roztančila celý sál.                     
Na zrenovovaných parketách se mnohým
lépe skotačilo. Svou melodii si jistě našli jak
starší, tak mladší účastníci.  

MJGastro a Pivnice u Vypíchlýho Voka znovu
nezklamali a obsluha i catering byli na úrovni,
na kterou jsme si v minulosti velmi rychle
zvykli. Podařilo se uhasit jak žízeň, tak utišit
pohybem vzniklý hlad všech přítomných.
Všeho bylo dostatek, a tak to má na dobré
akci být.   Kdo se chce podívat, tak na FB
obce najde zajímavou reportáž z karnevalu            
i plesu. 

Příští ples je znovu v lednu, a to 24. 1. 2026,
tak moc neváhejte a udělejte si poznámku
v kalendáři. 

Pokusíme se připravit znovu takový ples,
který se bude líbit a budete se na něj rádi
vracet. 

Rádi Vás uvidíme  
Vaši myslivci 
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Fotbalové jaro 2025 se nám blíží, a proto
přibližně v polovině ledna 2025 odstartovala
našim fotbalistům zimní příprava napříč
všemi věkovými kategoriemi. I když se jedná
o neoblíbené období pro hráče (jelikož             
se trénuje především fyzická kondice), tak
určitě důležité, protože bez pohybu na hřišti
se  fotbal  hrát  nedá.  Cíl   přípravy   byl   tedy
jasný, položení základu individuálního a her- 

Příprava na jarní část sezóny 

 Jednotlivé týmy FŠ Velký Osek – souhrn jejich zimní činnosti

Mladší přípravka U9 
(start přípravy 16. 1. 2025) 

tréninky čtvrtek 16:15-17:30
(sokolovna Velký Osek) 
8. 3. 2025 halový turnaj v Přelouči 
2. 4. 2025 v  17:00 1. mistrovské
utkání, soupeř FK Červené Pečky 

Starší přípravka U11 
(start přípravy 14. 1. 2025) 

tréninky úterý 17:00-18:30
(sokolovna Velký Osek) 
23. 2. 2025 halový turnaj v Přelouči 
2. 4. 2025 v  17:00 1. mistrovské
utkání, soupeř Sokol Býchory A 

Mladší žáci U13 
(start přípravy 9. 1. 2025) 

tréninky čtvrtek 17:30-18:45
(sokolovna Velký Osek) 
19. 1. 2025 halový turnaj v Přelouči 
22. 3. 2025 v 10:00 1. mistrovské
utkání, soupeř Viktoria Radim 

Starší žáci U15  
(start přípravy 22. 1. 2025) 

tréninky středa 16:30-18:00

(tělocvična v ZŠ) a pátek 16:30-18:00

(hřiště s umělým povrchem) 

5. 2. 2025 v 18:00 přípravné utkání 

        na UMT v Poděbradech, soupeř FK

        Bohemia Poděbrady 

8. 2. 2025 v 14:00 přípravné utkání

na UMT v Kutné Hoře, soupeř Sparta

Kutná Hora A 

15. 2. 2025 ve 12:00 přípravné utkání

na UMT V Kosmonosech, soupeř SK

Kosmonosy A 

23. 2. 2025 v 9:30 přípravné utkání

na UMT v Kostelci nad Černými lesy,

soupeř SK Český Brod 

15. 3. 2025 v 10:00 přípravné utkání

(místo bude upřesněno), soupeř

Cidlinská FA 

22. 3. 2025 v 10:00 1. mistrovské

utkání, soupeř Viktoria Radim 

Fotbalová škola 

své postavení na hřišti. Pro trénování
fotbalová škola využívala školní tělocvičnu,
sokolovnu, hřiště s umělým povrchem,
atletickou dráhu a postupem času se dle
počasí přemístila na fotbalové hřiště. Během
přípravy se také jednotlivé týmy jako každý
rok zúčastnily několika halových turnajů                
a přípravných zápasů. 

ního výkonu jak pro následující jarní část
sezóny, tak i podzimní, jelikož letní přípravné
období není pro přípravu tak dlouhé jako
právě zimní. Ideální právě pro rozvíjení
individuálních silných a slabých stránek
jednotlivců. Hráči během tohoto stádia
naberou dostatečnou fyzickou kondici,
zdokonalí si své fotbalové dovednosti,
připraví  se  po  taktické stránce  a   zlepší tak 
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Starší žáci nastoupili během února do čtyř
utkání. Díky postavení našich žáků                          
na druhém místě tabulky v krajské soutěži                    
si nás na přípravu chtěli vyzkoušet na svých
hřištích s umělou trávou hned tři celky z vyšší
soutěže, konkrétně FK Bohemia Poděbrady,
Sparta Kutná Hora A a SK Kosmonosy A. 

Výsledky z přípravy kategorie starších žáků U15 

FK Bohemia Poděbrady - FŠ Velký Osek 3:5 
Sestava: Melichar, Benda, Slováček, Kliment, Borovlov, Panc,
Svinčák, Hrodek, Legr, Křička, Boar, Markus, Kurtash, Čáp, Kupr,
Matucha 
Branky: 2x Křička, Hrodek, Panc, Svinčák 

Dále hráči poměřili své síly s celkem                                  
z Českého Brodu a v březnu je ještě čeká
jedno přípravné utkání a to s Cidlinskou
fotbalovou akademií. První utkání dopadlo
pro naše svěřence velmi dobře, když porazili
tým Poděbrad 5:3.  Na druhé utkání vyrazili
na  novou  umělou  trávu  do  Kutné Hory,  kde  

Sparta Kutná Hora A - FŠ Velký Osek 2:2 
Sestava: Melichar, Benda, Slováček, Kliment, Legr, Panc, Kupr,
Svinčák, Rejhon, Hrodek, Křička, Kurtash, Borovlov, Boar,
Matucha 
Branky: Rejhon, Svinčák 

SK Kosmonosy A - FŠ Velký Osek 1:10 
Sestava: Melichar, Borovlov, Kupr, Slováček, Legr, Boar, Hrodek,
Panc, Svinčák, Vokál, Křička, Kurtash, Čáp, Markus 
Branky: 3x Křička, 3x Panc, 2x Vokál, Hrodek, Kupr 

SK Český Brod - FŠ Velký Osek 3:1 
Sestava: Melichar, Benda, Svinčák, Kliment, Borovlov, Panc, Kupr,
Legr, Vokál, Hrodek, Křička, Kurtash, Čáp, Boar 
Branky: Svinčák 

Halové turnaje zima 2025 

remizovali 2:2. Ze třetího utkání přivezli                
z Kosmonos celkem překvapivě vysoké
vítězství 10:1. S Českým Brodem proběhlo
utkání na umělé trávě v Kostelci nad Černými
lesy, kde ale naši hráči bohužel prohráli 1:3.
Celkem se dá tedy říci, že příprava se žákům
vydařila a že snad budou dobře připraveni                
na následující jarní část sezóny. 

19. 1. 2025 Přelouč – halový turnaj
kategorie U13 mladší žáci 
 
FŠ Velký Osek – Postřelmov   1:2  
branka: Boar D. 

FŠ Velký Osek – Přelouč   1:2  
branka: Boar D. 

FŠ Velký Osek – Rosice n.L.   2:1  
branky: Bendová B., Boar D. 

FŠ Velký Osek – Třemošnice   1:0
branka: Boar D. 

FŠ Velký Osek – FK Pardubice   1:3  
branka: Markus V.   
 
Ve velmi vyrovnaném turnaji jsme nakonec
obsadili 6. místo. 

Sestava: Popelka J., Hradecký P. – Bareš N.,
Vokál J., Bendová B., Holečková T. – Boar D.,
Markus V., Matucha T., Kysilko D., Kloudová
E. 
 

23. 2. 2025 Přelouč – halový turnaj
kategorie U11 starší přípravka 
 
FŠ Velký Osek – Přelouč     0:4 

FŠ Velký Osek – Rosice n.L.     1:3   
branka: Borovský L. 

FŠ Velký Osek – Heřmanův Městec    0:6 

FŚ Velký Osek – Dříteč    1:3   
branka: Čáp F. 

FŠ Velký Osek – Nemošice     0:5

FŠ Velký Osek – Přelovice      0:1 

  
Turnaj se nám výsledkově nepovedl, obsadili
jsme 7. místo. Jediným pozitivem bylo
vyhlášení Dominika Žáka nejlepším
brankářem turnaje. 

Sestava: Žák D. – Mašek P., Kopřiva M.,
Markus T., Šmíd M. – Čáp F., Borovský L.,
Baštecký Š., Dupák M., Strmiska D. 

8. 3. 2025 Přelouč – halový turnaj
kategorie U9 mladší přípravka 
 
FŠ Velký Osek – Rosice n.L.  1:1  
branka: Duršpek M. 

FŠ Velký Osek – Vrdy     6:0
branky: 3x Adam D., Skokan J., Duršpek M.,
Smetana T. 

FŠ Velký Osek – Stolany    0:5 

FŠ Velký Osek – Přelouč B   1:0 
 branka: Smetana T. 

FŠ Velký Osek – Přelouč  0:4   

FŠ Velký Osek – Třemošnice    1:1  
branka: Adam D. 
 
V nejvydařenějším turnaji halové sezóny jsme
sahali po bronzových medailích, bohužel nám
těsně unikly a obsadili jsme 4. místo. Opět se
nám podařilo zabodovat v individuálních
disciplínách, kde byl Eda Fagoš vyhlášen
nejlepším brankářem turnaje. 

Sestava: Fagoš E. – Duršpek D., Fiala Š.,
Skokan J. – Smetana T., Adam D., Duršpek M.,
Poláček M. 
 

Ing. Martin Koška 
trenér kategorie U15 starší žáci
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SILVESTROVSKÝ FOTBÁLEK 2024 

 

Každoroční rozloučení s fotbalovým rokem mužstev „áčka“, „béčka“, „staršího dorostu“ 
a „mladšího dorostu“ našeho fotbalového spolku FK Viktorie Velký Osek, z.s., které se uskuteční
na tréninkovém hřišti ve sportovním areálu obce Velký Osek (fotbalový areál FK Viktorie Velký

Osek) na silvestra v úterý 31. 12. 2024 od 10:30 hodin, následně zakončeném v klubovně na hřišti
společným posezením a konzumací dobrého silvestrovského jídla a pití. 

 

mužstvo ŽLUTÝ 
Lukáš Černý, Martin Koška st., Pavel Mašek st., Vít Melichar, Zdeněk

Novák st., Martin Svoboda a Miroslav Vokál 

mužstvo ORANŽOVÝ 
Zdeněk Čáp, Vít Heřmánek, Martin Kubiš, Marek Mašek, Lukáš

Meloun, Matěj Pospíšil, Matěj Šamša a Antonín Tvrzník 

mužstvo ČERVENÝ 
Marek Černý, Rudolf Durdil, Martin Koška ml., Jaroslav Krejčí, Matěj

Semenec, Ondřej Sodoma a Jakub Vokál 

mužstvo MODRÝ 
Tomáš Kalaš, Jan Koška, Adam Kotlaba, Adam Novák, Vladimír

Meloun, Štěpán Mentel, Damir Soboslai a Pavel Teplý 

 

1. zápas  žlutý - červený  1:0  M. Vokál 

(1x 12 minut)  oranžový - modrý  4:0  Kubiš, Mašek, Meloun, Pospíšil 

2. zápas  žlutý - modrý  1:1  Svoboda - Koška 

(1x 12 minut)  oranžový - červený  1:0  Čáp 

3. zápas  žlutý - oranžový  4:0  2x Novák, 2x Melichar 

(1x 12 minut)  červený - modrý  3:0  2x Koška ml., Sodoma 

 

mužstvo  žlutý  oranžový  červený  modrý  skóre  body 

žlutý    0:0  0:0  0:0  6:1  7 0 

oranžový  0:0    0:0  0:0  5:4  6 

červený  0:0  0:0    0:0  3:2  3 

modrý  0:0  0:0  0:0    1:8  1 

 

4. zápas  žlutý - červený  2:4  2x Melichar - 2x Sodoma, Durdil, Koška ml. 

(1x 12 minut)  oranžový - modrý  5:0  5x Tvrzník 

5. zápas  žlutý - modrý  1:0  Svoboda 

(1x 12 minut)  oranžový - červený  1:1  Čáp - Sodoma 

6. zápas  žlutý - oranžový  2:0  Mašek, Novák 

(1x 12 minut)  červený - modrý  2:2  Koška ml., Vokál - 2x Teplý 

 

mužstvo  žlutý  oranžový  červený  modrý  skóre  body 

žlutý    2:0  1:0  2:4  5:4  6 

oranžový  0:2    1:1  5:0  6:3  4 

červený  4:2  1:1    2:2  7:5  5 

modrý  0:1  0:5  2:2    2:8  1 

 

mužstvo  celkové skóre  celkové body  celkové pořadí 

žlutý  11:5  13  1 

oranžový  11:7  10  2 

červený  10:7  8  3 

modrý  3:16  2  4 

 

nejlepší střelec turnaje  Antonín Tvrzník (5 branek) 

FK Viktorie Velký Osek 

SILVESTROVSKÝ FOTBÁLEK
2024 
Velkoosecký silvestrovský fotbálek konaný
tradičně na konci roku, tentokrát v úterý              
31. 12. 2024 se na rekonstruovaném zadním
tréninkovém hřišti ve sportovním areálu obce
Velký Osek nájemce FK Viktorie Velký Osek,
z.s. rozehrál od 10:30 hodin. Jedná se                             
o každoroční a jedinečné oddechové klání
velkooseckých fotbalistů od 15 let věku až                                 
po věk gardy o posledního letošního
turnajového fotbalového vítěze. Účast byla
tradičně hojná, celkem 30 hráčů si přišlo
zpříjemnit poslední chvilky roku 2024.
Odehrálo se celkem 12 zápasů po 12 minu-
tách celkem 4 mužstev, nasazení všech
hráčů bylo tradičně obrovské a vítězství
gardy očekávané. Vítězství s celkovým
počtem 13 bodů a skóre 11:5 si tentokrát
odneslo mužstvo žlutých, tedy mužstvo
velkoosecké gardy, které zvítězilo ve čtyřech
z celkových šesti utkání, jedenkráte
remizovalo a jedenkráte prohrálo. Toto
vítězné mužstvo se již od prvních minut
pasovalo na vítěze celého silvestrovského
klání a po celou dobu nikoho nenechalo                  
na pochybách, že to myslí vážně, a to jak
herně na fotbalovém hřišti, tak i verbálně
během hry. Vítězné mužstvo hrálo ve složení
(abecedně): Lukáš Černý, Martin Koška st.,
Pavel Mašek st., Vít Melichar, Zdeněk Novák
st., Martin Svoboda a Miroslav Vokál. Sláva
vítězům a čest poraženým. Celou akci jsme
opět zakončili v klubovně na hřišti společným
posezením, teplým svařákem a sil-
vestrovským přípitkem. Akce byla opět
úžasná a velmi se povedla, za rok si ji doufám
opět zopakujeme. 

Roman Semenec, předseda výkonného
výboru FK Viktorie Velký Osek 
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Nabídka FanShop

FK Viktorie Velký Osek 
dres 100 let: 999 Kč s DPH / ks 

kniha 100 let: 299 Kč s DPH / ks 

 

triko krátký rukáv: 299 Kč s DPH / ks 

 

kšiltovka síť / kšiltovka: 249 Kč s DPH / ks 

 

zimní čepice (kulich): 299 Kč s DPH / ks 

 

polokošile krátký rukáv: 349 Kč s DPH / ks 

ručník: 299 Kč s DPH / ks 

 

šála modrobílá: 299 Kč s DPH / ks 

 

mikina s kapucí: 649 Kč s DPH / ks 

Chystané akce na rok 2025
Členové výkonného výboru FK Viktorie Velký Osek ve spolupráci s obcí Velký Osek mají pro letošní rok 2025 připraveny k realizaci (brigádnickou
činností) několik investičních akcí ve sportovním areálu obce Velký Osek nájemce FK Viktorie Velký Osek. Nejzásadnější akce jsou: 

Stavba nové pergoly (zastřešení) sezení
před klubovnou na hřišti včetně
venkovního občerstvení (financování
z dotačních programů)

Oprava fasády budovy fotbalových
kabin ze všech stran včetně vrchního
zateplení a nátěru, opravy přilehlého
betonového ochozu a řešení spodní
vlhkosti, zatékání a nové kanalizace.

Dostavba zbývajícího oplocení
v místech, kde ploty zatím chybí. 

Dále se v tomto roce budou realizovat i další úkoly a projekty, jako je například: 

sezónní brigády na úklid fotbalového hřiště a celého sportovního areálu včetně budovy fotbalových kabin, fotbalový turnaj před začátkem sezóny
2025/2026, letní kina ve sportovním areálu v 6/2025 a 9/2025, pálení čarodějnic 30. 4. 2025, den spolků a dětský den 1. 6. 2025, obecní drakiádu
v měsíci říjnu 2025 atd. 

Roman Semenec, předseda výkonného výboru FK Viktorie Velký Osek
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22. 02. 2025 10:00 hodin 

mužstvo
„A“

dospělých 

mužstvo
„B“

dospělých 

mužstvo
„U19“ 

a „U17“
dorostu 

 Sparta Kutná Hora „U17“ 
FKVVO „U17“ 4:0 (0:0) 

FK Bohemia Poděbrady „B“ 
FKVVO „A“ po uzávěrce 

TJ Sokol Opolany/Sány „A“ FKVVO
„B“ 1:2 (0:2) 

TJ Nebovidy - FKVVO „B“ 
nehráno 

TJ Sokol Stratov „A“ - FKVVO „B“ 
po uzávěrce 

01. 03. 2025 

09. 03. 2025 

15. 03. 2025 

16. 03. 2025 

02. 03. 2025 

08. 03. 2025 

16. 03. 2025 

01. 02. 2025 

01. 02. 2025 

08. 02. 2025 

15. 02. 2025 

22. 02. 2025 

01. 03. 2025 

02. 03. 2025 

09. 03. 2025 

09. 03. 2025 

15:00 hodin 

14:00 hodin 

15:00 hodin 

17:30 hodin 

10:15 hodin 

14:00 hodin 

15:00 hodin 

09:30 hodin 

11:45 hodin 

15:00 hodin 

15:00 hodin 

10:00 hodin 

10:15 hodin 

08:30 hodin 

09:30 hodin 

11:45 hodin 

 
Přijeďte povzbudit hráče všech našich mužstev FK Viktorie Velký Osek v co nejvyšším počtu, abychom hráče pozitivně
nastartovali při jejich cestě za dovršení svých cílů: mužstvo „A“ dospělých - 2. místo v okresním přeboru okresu Kolín;
mužstvo „B“ dospělých - umístění do 10 místa v 3. třídě skupina A okresu Kolín; mužstva „U19“ dorostu - umístění do

7. místa v 1.A třídě U19 dvouročník Středočeského kraje; mužstva „U17“ dorostu - umístění do 7. místa v 1.A třídě U17
dvouročník Středočeského kraje. 

TJ Nebovidy 

TJ Sokol Sány 

TJ Sokol Stratov 

FK Polaban
Nymburk UMT 

FK Bohemia 
Poděbrady UMT 

FK Viktorie 
Velký Osek 
FK Viktorie 
Velký Osek 
FK Bohemia 

Poděbrady UMT 

FK Bohemia
Poděbrady UMT 

FK Bohemia 
Poděbrady UMT 

FK Bohemia 
Poděbrady UMT 

FK Bohemia 
Poděbrady UMT 
SK Sparta Kolín 

UMT 

TJ Sokol Veletov 

TJ Sokol Bělušice 

Sparta Kutná 
Hora UMT 

Sparta Kutná 
Hora UMT 

SK Polaban Nymburk „A“
FKVVO „A“ 1:6 (0:3) 

SK Malešov „A“ - FKVVO „A“ 
3:11 (0:5) 

AFK Sadská „A“ - FKVVO „A“ 
1:9 (1:3) 

FC Jevany „A“ - FKVVO „A“ 
po uzávěrce

FK Bohemia Poděbrady „U19“
FKVVO „U19“ 5:0 (3:0)

FK Bohemia Poděbrady „U17“ 
FKVVO „U17“ 0:3 (0:1)

TJ Pátek „U19“ 
FKVVO „U17“ 3:2 (0:1)

AFK Pečky „U19“ 
FKVVO „U17“ 4:5 (4:1)

Viktoria Radim „U19“ 
FKVVO „U17“ 3:2 (3:1)

TJ Sokol Veletov 
FKVVO „U19“ 3:3 (1:1) 

FK Týnec nad Labem „U19“ 
FKVVO „U17“ 4:1 (3:0)

Sparta Kutná Hora „U19“ 
FKVVO „U19“ 7:1 (5:0) 

SEZNAM  PŘÍPRAVNÝCH  UTKÁNÍ 

Roman Semenec, předseda výkonného výboru FK Viktorie Velký Osek
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trenér mužstva 
Martin Koška st. 

trenér mužstva 
Ladislav Štěpař

vedoucí mužstva 
Roman Semenec

vedoucí mužstva 
Zdeněk Novák st. 

mužstva dorostu 
U19 a U17 

vedoucí mužstev 
Martin Svoboda 

trenér mužstva 
Michal Myška st.

sezóna 2024/2025: JARO 2025 

mužstvo A dospělých

mužstvo B dospělých

Složení  realizačních  týmů  mužstev  fotbalového  spolku  FK Viktorie  Velký Osek 

Brigády ve sportovním areálu 

Všechny hráče a členy našeho fotbalového spolku FK Viktorie Velký Osek (mladší dorostence,
starší dorostence, béčkaře a áčkaře) zveme na jarní brigády konané každý březnový víkend (den               
a hodina bude včas upřesněna na aplikaci Tymuj.cz) zaměřené na přípravu fotbalového hřiště pro
jarní část sezóny 2024/2025, ale také celého sportovního areálu obce Velký Osek, který má náš
fotbalový spolek FK Viktorie Velký Osek včetně budovu fotbalových kabin v  dlouhodobém
pronájmu. Začínáme již v pátek 14. 03. 2025 od 16:00 hodin. 
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3. FOTBALOVÝ CANDRBÁL 
2025 

V sobotu 22. února 2025 od 20:00 hodin
proběhl již třetí ročník sportovního plesu
velkooseckých fotbalových spolků s již
tradičním jménem „Fotbalový candrbál“. Po
vydařeném loňském a předloňském ročníku
jsme se rozhodli na tyto plesy navázat
především pak v činnostech, které se povedly  
a ples ještě vylepšit, a tak se odlišit. Naše
motto je „přijít si to užít“ proto se snažíme
především o příjemnou atmosféru. K ní nám
napomáhá již tradičně dobrá muziku i letos
zastoupena v kapele ESO Miloslava Hartmana
z Volárny a také prostředí, které bylo letos
vedením naší obce vylepšeno nově
obroušenými a nalakovanými parketami,
opraveným a v některých místech i novým
osvětlením a také novými podsedáky na židle.
V neposlední řadě k příjemné atmosféře
přispěla také letošní novinka, a to funkce
moderátora večera v osobě velkooseckého
rodáka, fotbalisty a rozhodčího pana Víta
Melichara, který se této úlohy ujmul se ctí                  
a večerem nás provedl s grácií a bez jediné
chybičky. Nesnažíme se do sálu „namačkat“      
co nejvíce lidí, a to taky přispívá k příjemné
atmosféře nejen při sezení, ale především pak
při tanci na parketu.  

Letos jsme se ještě více přiblížili k celkovému
zamýšlenému počtu 200 lidí počtem
prodaných lístků 190, takže panovala opět zase
spokojenost. Jsme rádi, že na tento náš
sportovní ples zavítají vždy především naši
členové, hráči a jejich známí včetně rodinných
příslušníků, ale také i občané naší obce                        
a okolních obcí, kteří nemají s našimi
fotbalovými spolky nic společného a jen se
přišli pobavit, poslechnout si dobrou hudbu,
zatancovat a případně i něco vyhrát. 
A tím se dostávám k tombole, ta byla letos
zase opravdu, ale opravdu bohatá a za to
musím vyseknout poklonu našim sponzorům,
kteří se letos opět vytáhli a darovali nám ať už
finanční příspěvky, nebo přímo zboží a služby
do tomboly. V tombole za pouhých 100 Kč se
nacházeli vynikající ceny, jako například
aku/elektrické/ruční nářadí, poznávací zájezd,
sportovní vybavení, poukazy na občerstvení                 
a masáže. Mezi hlavní ceny tomboly patřilo
příslušenství na mobilní digitální kameru,
dárkový potravinový koš, set aku vrtacího
šroubováku s příslušenstvím, tříchodové menu
pro dva v Restauraci Hotelu U Jezera, poukaz
na zapůjčení Škoda Kodiaq od Louda Auto               
a. s.  a      tablet     11“     včetně    stylus   a   obalu                          

Velmi příjemným zpestřením tohoto
fotbalového plesu byli přestávkové programy,
kterým jsme chtěli letos náš sportovní ples
pozvednout a myslím, že se to opravdu
povedlo. Návštěvníci mohli vidět v prvním
přestávkovém programu vystoupení mistra
světa ve freestyle fotbalu pana Daniela
Pražáka z Mělníka, ve druhém přestávkovém
programu vystoupení mažoretek a tanečnic            
z TK Sokol Velký Osek, v třetím přestávkovém
programu alkoholický štafetový závod
družstev s fotbalovým míčem a ve čtvrtém
přestávkovém programu losování hlavních                  
3 cen ze vstupenek a obálkové tomboly.                   
Tento přestávkový program se opravu povedl,
všem se líbil a náš sportovní ples tím odlišil. 

od Lenovo. Zlatým hřebem půlnočního losování
byly pak 3 hlavní ceny losované ze vstupenek,
a to 3. cena sada sportovního vybavení
(oblečení) značek Adidas/JAKO, 2. cena pákový
kávovar do domácnosti, příkon 1100 W, tlak             
15 bar značky De'Longhi a 1. cena voucher
zájezdu na fotbalové utkání ME U21 ve fotbale
pro 3 osoby Česko - Německo hraného                 
v Dunajské Stredě (SVK) v neděli 15. června
2025 od 21:00 hodin. 

Holky a kluci, děkujeme, děkujeme i všem
ostatním návštěvníkům ať už velkooseckým,
tak i přespolním za účast a v příštím roce,
konkrétně v sobotu 21. února 2026 od 20:00
hodin se budeme těšit na shledanou. 

Roman Semenec, předseda výkonného výboru
FK Viktorie Velký Osek 

Teď už jen musím zmínit to nejpříjemnější,               
a to je naše publikum. Je velmi příjemné vidět
tolik mladých lidí v dorosteneckém věku se
bavit ve vší slušnosti, tancovat a zpívat na
písně například Ivety Bartošové, Michala
Davida, či Karla Gotta. Jsem velmi rád, že
máme tuto generaci, která tento sportovní ples
vždy zpestří a zpříjemní, a to se ukázalo hlavně                      
o třetí přestávce. 
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FOTBALOVÉ   SOUSTŘEDĚNÍ
DOROSTENCŮ 

Starší (U19) a mladší (U17) dorostenci našeho
fotbalového spolku FK Viktorie Velký Osek
letos na přelomu měsíce února a března zažili
doslova svátek, respektive novinku, kterou             
si pro ně připravili trenéři těchto mužstev pan
Michal Myška st. a pan Martin Svoboda, a za to
jim patří velký dík a všichni velkoosečtí
funkcionáři jim za toto velice děkují. Touto
novinkou bylo předsezónní herní soustředění,
které se odehrálo ve Sporthotelu Relax                    
ve Veletově na Kolínsku od čtvrtka 26. února
2025 do neděle 2. března 2025. Součástí
tohoto soustředění byly dvě přípravné
přátelské utkání s mužstvem dospělých                     
ve Veletově (sobota 1. 3. 2025 od 10:15 hodin)               
a s mužstvem dorostenců U19 FK Týnec nad
Labem v Bělušicích (neděle 2. 3. 2025 od 8:30
hodin). 

Na hochy čekal výběh po okolí Veletova, běh
na tartanu v hale, fotbalový turnaj v hale,
posilování, aerobic, jóga, strečink, sauna,
teoretické řešení důležitých fotbalových
situací ústně, teoretické řešení důležitých
fotbalových situací na video a také                               
už zmiňovaná přípravná přátelská utkání (FK
Viktorie Velký Osek U19 - TJ Sokol Veletov
s výsledkem 3:3, poločas 1:1 a FK Viktorie Velký
Osek U17 - FK Týnec nad Labem U19                             
s  výsledkem 1:4, poločas 0:3) 

Hotelový komplex mladým velkooseckým
fotbalistům nabízel komfort sportovního                     
a regeneračního vyžití. Odpočinout si mohli                  
v sauně a shodit pár kilo ve fitness. Využít také
mohli při hezkým počasí tenisový kurt,                         
a především pak víceúčelovou sportovní halu.
Ubytování hoši našli ve dvoulůžkových,
třílůžkových pokojích a apartmánech. Každý
pokoj byl vybaven vlastním sociálním
zařízením, TV s digitálním vysíláním. V celém
areálu hotelu byl klukům zdarma k dispozici
bezdrátový internet. 

Účast více jak 20 dorostenců z celkových 32
byla vynikající a pevně věřím, že si to kluci užili
a využili plně všechny možnosti tohoto areálu        
a také že v místě zanechali ze sebe kladný
dojem. Ještě jednou děkuji trenérům za nápad
a organizaci a také rodičům našich hráčů,                
že jim toto soustředění finančně umožnili. 

Roman Semenec, 
předseda výkonného výboru

 FK Viktorie Velký Osek 
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NOVINKY
Zdar Sokolíci!

Výcuc pro nečtivce: 

V první řadě chceme popřát, aby Vám
předsevzetí do nového roku vydrželi (no on
je březen, takže jestli vydrželi, tak good job,
jestli ne, tak příště už to fakt vyjde! :) 

Od naší největší poslední akce – Graffiti pro
děti, uplynulo čtvrt roku a od té doby se toho
zase mnohé událo. Největší z pokroků by Vás
mohl překvapit zbrusu nový gymnastický sál
2.0. Kde jsme vyhrabali staré dobré
dobročinné brigády a tenhle prostor posunuli
zase trošku dál k dokonalosti. Nádherná
malba od Michala Filáka, kterou ocení nejen
malí i velcí jogíni, ale určitě i čiperní senioři,
kteří sem chodí každou středu cvičit s Verčou
😊 , nové držáky na jogamatky, meditační
polštáře, nové „motion“ osvětlení, rolety na
čudlík, aby nikoho na novém oddílu Meditace
a kakao nic nerušilo😊  
Další z velkých kroků jsou zateplené rolety
na okna, které nám v zimě pomohly zase
trochu s úniky tepla. Dotaci ze Středo-
českého kraje jsme spojili s dotací od obce                 
a celá hala se díky tomu může na mávnutí
proutku zatemnit. 

A teď vážně. Víte, že to tlačíme neustále
směrem ke slunci, ale abychom mohli dál
budovat a zkrášlovat náš svatostánek
sportu, dostali jsme už konečně z kolínského
stavebního úřadu nůž na krk - je potřeba
dotáhnout pasport Sokolovny. Bohužel jsme
s ním souboj v posledních letech prohrávali                          
a chudák pasport byl jak horká brambora.             
Co ale se nestalo: výše zmíněná Káťa                       
s mužem si vyslechli náš příběh v Sokolském
klubíku na jedné narozeninové oslavě. Slovo
dalo slovo a vypadá to, že tenhle náš
dlouholetý strašák zmizí a na stavebním
úřadě v Kolíně budou konečně spokojení,              
že v Sokolovně už nejsou stavební punkáči.
😊

Už to u nás nesmrdí: 
Vyhlašujeme sbírku použitých plínek,
prosíme aby jste nejlepší příspěvky do
soutěže s názvem "voňavá sokolovna"
vhazovali do speciální sběrné urny ve sprše
pod přebalovacím pultem. Velké slosování             
a odměna pro nejkrásnější výtvor…                    
ok už stačilo, prostě máme nový
smraduvzdorný koš na plíny u přebalováku
ve sprše 

Pro čtivce: 

Tři roky práce na spadnutí 

Tohle je Káťa, Káťa pracuje na stavebním
úřadě v Praze, Káťa je jedna z externích
velkooseckých dobrovolných sokolíků, Káťa
už asi do sokolovny nikdy nepřijede. 

Koncert padnul, ale židle zůstanou 
 
Zuzko, jsme rádi, že chceš mít koncert v
sokolovně, ale lidi prostě nemůžou sedět na
hale na zemi a sehnat 100 židlí není zrovna
pro náš SoCkol teďka finančně utažitelný.
Zuzka o týden později: Tak ti vezu ty židle... 
No Sokolíci, když doladíme ještě pár věcí,
vypadá to, že bychom do Velkého Oseka
mohli přinést trochu víc té kultůry:)
Naneštěstí se musel koncert zrušit, ale židle
a jejich možné využití zůstalo😊
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Novinky mezi oddíly 

– můžete se hlásit i v průběhu
pololetí, pokud je volno na
našem rezervačním systému
sokolvelkyosek.webooker.eu

 – u dospělých oddílů je možné
dorazit i na jednorázové vstupy

NÁBOR – nejčastější dotazy a jejich odpovědi
Nejdřív bychom Vám rádi trochu přiblížili systém, který máme
najetý.  Projedeme si nejčastější dotazy: 

a) „Nojo, ale proč se vázat na půl roku pohybu, když třeba
budu 4x chybět?“ 

Dáme těžkou matiku, ta prý nikdy nekecá. Když zprůměrujeme
cenu oddílu na pololetí, vyjde číslo 1 192,813 (dejme tomu 1200)             
– průměrně za 19 pololetních hodin – tradá 63 Kč Vás stojí oddíl
na hodinu – pokud tedy počítáme, že jednorázová hodina stojí  
120 Kč, zaplatíte za půl roku cca polovinu toho co by jste platili            
v jednorázovkách – bude-li tedy absence pod polovinu hodin,
pořád se Vám předplatné vyplatí. 

b) „Oddílový chápu, ale na co mám platit u dětí (dospělých
dobrovolně) ten členskej příspěvek?“ 

Díky téhle části máte pojištění v sokolovně a na všech sokolských
akcích. Dospělí si jeďte vabank, ale u dětí nebudeme riskovat,
když už je něco náhodou v sokolovně zabolí, ať pak máte nějakou
kačku na to jim to vykompenzovat. 

c) „Všichni běhaj s flaškou, ručníkem a bůhví čím, chci to
taky!“ 

Tak to zkuste náš eshop, jelikož dárečky, které dostávají ti,                 
co mají předplatné, jsou pouze pro ty, kteří mají v tom daném
období oddíl pololetně předplacený. 

d) „Jasně chápu, že trenérům dáváte nějakou almužnu, aby se
jim aspoň pokryli náklady, ale co jako se zbytkem mých
peněz, to se v tom pak koupete?“ 

Jak vidíte v bodě a), oddíly se snažíme dělat co nejdostupnější, aby
mohli sportovat, hýbat se a smysluplně trávit volný čas všichni.
Jsme neziskovka, takže co se vydělá nad rámec trenérů, jde do
provozu sokolovny a na rozvoj sokola. Samozřejmě chod oddílů (a
celého sokola) je financován nejen z příspěvků, ale hlavně z dotací
a sponzorských darů. 

e) „Chci si chodit kdy chci já a ne kdy chcete Vy!“ 
Jasně, můžete, přijdete o všechny výhody, zaplatíte za to zbytečně
víc a je možnost, že pro Vás nebude místo, jelikož předplatitelé
mají vždy přednost. Když se proklikáte k tomu co chcete v rozvrhu
našeho rezervačního systému, jednorázovku si tam objednáte. 

f) „A co když se dneska nahlásím a na první hodině zjistím,                
že to prcek nedává, nebo mě to až tak neba?“ 

V pohodě, když to zkusíte jednou, dvakrát a nepůjde to – napíšete
nám na kancelar@sokolvelkyosek.cz a částku Vám pošleme zpět
po odečtu adekvátního počtu jednorázovek. Každopádně nám
určitě dejte feedback, abychom se mohli zlepšit, popřípadě se
pokusit nějak problém vyřešit. 

g) „Příští rok to zas budu muset zdlouhavě přihlašovat              
a prodlužovat na tom vašem systému?“ 

Jak se jednou zaregistrujete – už je to vždy jen na pár kliknutí, ať
oddíly, tak jednorázové akce. Dobrý plus je, že příští pololetí
budete mít přednostní právo se přihlásit do oddílů před veřejným
náborem. 

Kakao&Meditace 
Šílený tempo v práci, doma děti řvou, manžel
někde v trapu, praskne mi hlava… Doléhá na
Vás něco z těchto neduhů, nebo si zvládnete
doplnit další? Tak to je pololetní kurz
meditace právě pro Vás! Na začátku každé
hodiny si s Bárou dáte teplé kakao, nastíní
Vám, na co se danou hodinu budete
soustředit a provede Vás od základů
meditace až po takové to lítání v tureckém
sedu.  Bára o Kakao&meditaci: jedná se                     
o vytvoření bezpečného prostoru pro klid
duše, seznámení se s meditací - co to je a k
čemu je prospěšná. Ochutnávka cere-
moniálního (rituálního) kakaa - proč ho pít,            
co nám přináší a proč je tak blahodárné.
Řízená meditace pokaždé na jiné téma.
Doznívání meditace je prostor pro sdílení
svých myšlenek a pocitů, následují afirmační
nebo vykládací karty, které chytí za srdce. 
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Bodystrong360

Co s nedělním obědem? Pojďte ho vypotit do
sokolovny s Kryštofem Svatošem. Jestli
hledáte něco trošičku ostřejšího, tak tohle je
přímo pro Vás :) Cvičení zaměřené na silový
rozvoj, silovou vytrvalost celého těla                        
a zvýšení anaerobního prahu. 

Podium sokolovny 
9 z deseti cvičenců doporučuje dva
ručníky sebou 
neděle 18:00 start - takže tam buďte               
o 5 - 10 min dřív :)

Hrajete si rádi s koulema? My taky! 

Kettlebelly jsou takzvané "kapesní fitko" ...
jasně už dost narážek:)) Jestli máte aspoň
základní kondičku a chcete si jí trochu
zlepšit, jste žena nebo muž (18+) a nebojíte                      
se trochu zapotit, tak je to právě pro Vás.
Pumíče s uchem máme od 4kg až po ty,                   
za které Vám bude uklízečka fakt nadávat,
když je nevrátíte na místo.  Vstup přes šatnu
a halu hlavním vchodem, sprcha cca v půlce
cesty 

Jóga pro začátečníky na hale – až 30 míst

Chcete se začít hýbat, ale chtěli by jste začít
zlehka a správně? Vyklidnit mysl a aspoň
jednou týdně si jí pročistit? Jóga je naprosto
ideální volba - časem si posílíte střed těla,
zvýšíte svoji pohyblivost a pružnost a ty záda
Vás taky budou bolet trochu méně :-) 
O vše se postaráme, od milé usměvavé
instruktorky, která sice bude brát ohledy             
na prvňáčky, ale párkrát za hodinu Vás
solidně potrápí,  aby jste měli kam směřovat. 
Luxusní designové jogamatky od Korkie nebo
ekokaučukové z Yogashopu. Pro ty, kteří se            
v některých pozicích nebudou cítit jsou tu
samozřejmě bločky. 

Pokročilá hodina v gymnasťáku je zatím plná,
ale je možnost se připojit na pondělní hodině
na hale. Hodina probíhá v příjemném přítmí,
aby se člověk mohl plně věnovat svému
pohybu. 

Nová skokanka – Easyjumping 

Aby toho jumpingu nebylo málo od února
máme nové hodiny!   Tentokrát trochu
zvolníme a dáme si oproti úterním fyzicky
náročnějším, hodiny vhodné i pro úplné
začátečníky :) Nikča prokládá hodiny
jumpingu posilováním celého těla s pomůc-
kami.   Nebojte, Arnold z Vás nebude, ale            
o trochu víc fyzičky se hodí vždycky. 

čtvrtek 18:30-19:30 gymnasťák
(maximální kapacita 12 míst) 
neděle 17:30-18:30 pódium

       (maximální kapacita 16 míst) 

Pro náročnější skokanky je ještě pár míst                
na úterní hodině s Luckou. 
 
Ty děti by si furt hráli a malovali! No tak
můžou u nás😊    Nové dětské oddíly jsou tu!
Malovánky 5-11 let a deskoherna 7+ (oddíly
probíhají v sokolském klubu přístupného přes
zahradu sokolovny)

Malovánky 

Linda je éterická bytost, co miluje malování            
a děti, hodiny jsou v čase trampolín, aby jste
si mohli jít zahopsat a neřešili hlídání. 
Nebudou patlat lepidlo na papír a dělat že to
je umění, ale fakt se reálně učí kreslit, aby
jste poznali, co to namalovali. 

Deskoherna 

František je od srdce dobrota (Buty, kdo
nezná, vzdělejte se) a má moc rád deskovky -
každý čtvrtek v klubu s dětma paří deskovky.
Franta má v tomhle oboru spoustu
zkušeností, jelikož má rozjetou deskohernu                
v Pátku a tehle model tam už frčí několik let
úspěšně:) .Časově jsou to čtvrtky 16:30-18:30
hod. Semtam budou i nějaké deskoakce pro
rodiče s dětmi, nebo pikantní večery bez dětí
s dlouhým ponocováním u Heroes III:)) Ano,
deskoherna se kreje s kruháčkem - opět
můžete využít naši akci " Kde mam vzít
hlídání, když se potřebuju vysekat                
do plavek?" Maminy, teď už nemáte žádnou
výmluvu😊

Fitkuláš dorazil v plné kráse a nezapomněl
na žádného sokola😊 

Rozhodli jsme se letos kopnout
čokomikuláše do zádele a vzít dražší,               
ale zdravější alternativu. Díky MIXIT.cz, které
jsme uprosili na přijatelnější cenu. Takže
jsme místo mastnejch pupíků zvolili omega3
mastný kyseliny. Nebojte, jelikož děti jsou
obrazem dospělých, tak ani na jejich bříška
nezapomínáme. Před tou salátokalypsou               
a náporem cukroví je to sice kapka v moři,        
ale nikdo nemůže říct, že se nesnažíme!!! 

Školení trenérů - pohybové stereotypy

Školení, kterým by si měl podle nás projít
každý, kdo se hýbe s dětmi, dospělými                
a o dost dříve narozenými dětmi. Skvělé pro
začátečníky a dobré opáčko pro profíky. Kačí
Levínská už do SokolVOvny cestu zná jako
naše horda trenérů, která se účastnila              
(18  ze skoro 40ti trenérů procentuálně sice
není tak dobrá účast, ale určitě se příště
polepší). 
Nicméně nově jsme nabídli školení i ostatním
spřáteleným spolkům a subjektům, nejen               
z Oseka.  Kromě Sokol Plaňany, si spoustu
vědomostí odnesli trenéři z Odborné střední
školy podnikání a mediální tvorby v Kolíně              
a na jednom z triček jste mohli zahlédnout
Dračí Hlídka - takže si na další výpravu                
za dobrodružstvím přibalte do batůžku                
i sportovní oblečení. 
Dále proběhla spousta méněčlenných
školení, ale tohle bylo největší a u nás😊
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Šibeniční termíny jsou nejlepší 

Když jsme v sobotu večer zhasínali na hale
při odchodu, trošku jsme se drbali na hlavě,
že dát si jeden den na přesun nářaďovny bylo
fakt málo. Naštěstí kromě našich šikovných
dětí nám ráno s hlavním přesunem pomohly          
i děti z Cefeus - skautské středisko Nymburk,
bez kterých bychom tam byli nejspíš                        
do půlnoci:) 
Skautíci si oblíbili sokolovnu na víkendové
přespávačky a jezdí sem na výpravy,                    
teď si ji trochu okořenili bojovkou "vem                   
a běž".  Po zaplnění haly (a že ty pomůcky,
náčinía další věci nějakou plochu zaberou,
když nejsou úhledně v regálu) jsme většinu
úhledně označili do popsaných krabic                      
a uložili do regálů. Pokud vyjde jedna                       
z dotací, kterou máme podanou, bude                    
do budoucna nářaďovna uzavíratelná.  
 

Nový hezčí krásnější vstup 

Vážení návštěvníci, líbání pod jmelím                      
je povoleno, nicméně s přihlédnutím                         
k aktuální dopravní situaci u hlavního vchodu.
Pokud tedy bude plno, třeba při středečních
oddílech, zvolte prosím letmý polibek                    
ála gratulace babičce k svátku. Něžnosti                 
s francouzským přízvukem si nechte třeba   
na pondělní odpolední kurzy pro dospělé, kde
se nevyskytuje tolik dětí. 

Všechny jsme Vás letos utřeli sokolíci! Jojo,
letos k vánocům byl designový ručník😊 

Ouprah by byla na náš sokol hrdá aneb
ručníky pro všechny! Ty chceš ručník?                    
Tu máš, prcek neumí mluvit? nevadí, ná. Kdo
na oddíly nechodí, ale chtěl by si udělat
radost, může na našem eshopu.  
Sice to vymyslet tak, aby vánoční dárečky
nepoložili rozpočet byl oříšek, ale po půl roce
spolupráce našeho mikroteamu akce ručník
(jedna dobrá duše má konexe v třetích
zemích, druhá je excelník, třetí ukecá                   
i krokodýla, aby se usmál a poslední                   
už se naučila malovat sokola :)) 
Když to zkrátíme, SokolVO se musel stát
importérem a vyběhat spoustu papírů                       
a povolení... no a povedlo se. (Nebojte, máme
děti rádi, ale nucenou dětskou práci
nepodporujeme, ručníky šili veselí dospěláci) 
Za motiv děkujeme našemu dvornímu
grafiťákovi Dossymu, který tuhle krasavici
ztvárnil na naší sokolovně. Dostanete tedy
každý svůj kousek sokolovny domů, ať si na ni
můžete vždy při utírání potu na cvičení
zavzpomínat, ať už jste kdekoli. 
 

EASYJUMPING  

Skvělá akce, díky trenérkám Lucce Míkové            
a Nicol Korosové jsme poprvé naplnili
všechny trampolíny co máme :)

Držte palce TKSOKOLVO letos to bude
potřeba 

TK Sokol VO, možná už jste si všimli našich
malých hvězdiček, které loni sbírali ocenění
za oceněním. 
Děcka pod stromeček dostaly krásné nové
pom-pomy z dílny Spiritcheercz. Letošní rok
nás Klárka postavila do nelehké situace                
- přišla s velkými nároky na prostory                
a podporu oddílu. Přišla ale i s pádným
důvodem. Letos bude poprvé ČR hostit MS             
v Teplicích:) nakonec se nám povedlo                
ve spolupráci s obcí Velký Osek rozšířit                
o další prostory, kde holky můžou dřít
přípravu.  Takže jdeme do toho, snažíme             
se holkám i prckům poskytnout vše co je            
v našich silách, aby si tento malý sen splnily.
Stěžejní je ale čas a píle, kterou trenérky TK
dětem věnují, bez nich by tenhle plán neměl
šanci na úspěch. 
Bylo by krásné, kdyby do Velkého Oseka
přibyl tento titul. Nezbývá než jen držet
palce. Díky všem za podporu! 

Tenhle čudlík jako zatemní celou sokolovnu? 

A řekl Budiž tma! Zmáčkl čudlík a bylo! A ne, nebyl to tentokrát ten vypínač co vyhazoval
elektriku v celé sokolovně.. Na hale si už můžete užít totální tmu i ve dne, po roce práce se nám
povedlo spojit šikovné české ručičky, dotace a spoustu dalšího. No a máme krásné inteligentní
rolety (jsou i v přísálí, ale bohužel se nedochovala dobová fotografie). Veledíky Středočeskému
kraji a obci Velký Osek za finanční podporu projektu. 
A přitom taková blbost? Jojo na první pohled to vypadá jako hogofogo zlatý kohoutky. Stejně             
to mají jen aby mohli machrovat, že zmačknou čudlík v telefonu a všechno se to najednou zavře              
a otevře, stálo to fakt zato?   Tak tady máte trošku širší pohled a pár zásadních důvodů, který
nás pro tuhle na první pohled zbytečnost nadchl: 

1. tepelné úniky - v útrobách internetu se plácají do prsou, že až 40% - tomu samozřejmě
nevěříme, ale když si vezmeme, že je plocha oken sokolovně dost velká, tak třeba budeme příští
rok překvapeni při pohledu na vyúčtování za energie.  Každopádně se jedná o další těžkou ránu
ošklivému plynovému kartelu, který tajně čachruje s cenami plynu. 
2. venkovské kino - další z hromady bodů, který si můžeme odškrtnout při cestě za tímto
nemalým snem, vrátit sokolovně a naší obci zase prostor, kde se lidé scházejí, chroupou
popcorn a házejí ho kolem sebe, když zazní jejich oblíbená hláška ve Slunce seno a traktory. 
3. Akce už nebudou jako dřív - nyní budeme moct "barevně" zdobit akce, které pořádáme jak se
nám zlíbí a nebudeme muset být odkázání na to, kdy si sluníčko umane že zaleze.                
Už připravujeme ranní nedělní speciálky jógy, jumpingu a spoustu dalšího:) Je to i z dalších
kroků k divadlům a dalším zajímavým kulturním zážitkům. 
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První Otevřená deskoherna v sokolovně

První vlašťovka je za námi. Franta navezl
hromadu her, spoustu her si i lidé přinesli
sami, tři hodiny utekli ani nevíme jak, příště
musíme otevřenou deskohernu protáhnout            
a věříme, že z toho bude hezká komunitní
akce, nejen pro rodiče co chtějí děckám
ukázat, že hrát se nemusí jen na mobilu :)

Kde domov můj.. kde domov můj? Pomozte
nám najít domov.. 

Né jako fakt, když najdete někde                       
po sokolovně tohohle robůtka, kde nemá být,
šoupněte ho prosím zpět do domečku.
Nejspíš ho posedl budovatelský duch a chtěl
si naložit šichtu i za svoje kamarády. Díky
tomu zkapal a už mu nestačí baterka, aby
dojel zpět do domečku a tak čeká na Vaší
pomocnou ruku:) 
Pozor - je potřeba aby byl nehybný a ideálně
se smutným výrazem, když se bude
pohybovat, je ještě šance, že akorát přebral               
a domu trefí sám. V tom případě ho ne-
zvedejte, protože začne nadávat a mrskat se
a budou nám blikat výstrahy v telefonu
"pomoooc chtěj mě tady ukrást!!" Časem,             
až se kluci zaběhnou a bude jich finální
počet, uděláme jim krásné dřevěné domečky,                  
ale zatím berte jako domeček, tu krabičku               
s kabelem. 

Brigády jedou! 

Výborné! Dnešní 3hodinovou brigádu jsme
stihli v rekordním čase 7 hodin a 12 minut.                
Co zas kutíme? Už je to k vidění                              
v gymnasťáku. Díky všem brigádníkům, co si
v neděli ráno přivstali, aby mohli přijít nejen    
o nedělní chaotické ráno, ale i rozvalené
dopoledne a kus odpoledne u telky... 

Tmavý stropy snížej místnost a bude to tam
fuj! Je to mýtus!!! 

Jogasťák 2.0 je toho důkazem - teď je tam jak
by angličánové řekli More Space:) 
Půl roku zpět jsme měli rozepři,                                  
že gymnasťák je sice hezká místnost, ale                 
že nemá žádnou duši. Takže tužka,
Photoshop, vizualizace a už to jelo. No jo, ale
co tam vymňouknout, aby se to líbilo jak
jogínkám, tak jogíňatům, jumperkám,
meditovačům, babčám co sem chodí                       
na Cvital, mimiňákům ze Skotačivého cvíča               
a dalším "nesilovým" oddílům? Jako blesk               
z čistého vesmíru přišlo „Vždyť je to úplně
jasný!“ - v Oseku máme arcivesmirofotografa
Libora Hašpla. Kdo ho neznáte, jeho
fotografie se dostali až do NASA - National
Aeronautics and Space Administration - a že
to je sakra daleko:) 
"Jako, nápad hezkej a na vizoškách                            
to vypadalo snad ještě líp, ale co realizace              
a víš co to bude stát peněz, kde na to chceš
vzít?!"  Náčelnice se začala rozčilovat, ale
netušila, že už na ní čeká ve skládku barva,
štětka a spooooustu igelitu:) Jak nás učil
Tony v seriálu Simpsonovi - „Snížit náklady
můžete, když za práci nezaplatíte. Takže
sorry úderníci, tentokrát zas za děkuju:)) 
Když nepočítáme dětskou práci (děti to dělali
v rámci praxe:), tak gymnasťák stál přes 100
hodin práce dobrovolníků, kteří nevěděli                
do čeho jdou. Vznikla však krásná nová
hláška: „Tříhodinovou brigádu jsme zvládli                         
v rekordním čase 8 hodin.“ 
Samozřejmě některé věci zadarmo dělat
nešli, ale věřte, že jsme to zkoušeli... Jen nás
pak i přes krásně artikulované Děkuju v Profi
Color - Kolín zase otočili směrem od východu
k platebnímu terminálu... 
Potom co jsme vše připravili, vymalovali,
oblepili, uklidili pak zase oblepili, připravili,
vymalovali (ano, jelikož přes týden jsou                   
v gymnasťáku oddíly, tak to bylo logisticky
složitější, ale finále proběhlo během týdne
jarních prázdnin, takže vše krásně klaplo).
ProroK se ujal realizace umělecké části                   
a vesmírná obloha je jako živá:)

Samozřejmě to 2.0 neznamená jen vizuál,               
ale i spoustu dalších vychytávek, které jsme
zde zabudovali, snažíme se držet krok                
s dobou - pro inspiraci v bodech: 

izolační (jak kvůli teplu, tak kvůli hluku                
z ulice) rolety 
možnost naladit místnost do všech barev
IO světly 
profi ozvučení přes Bluetooth,
jednoduché připojení pro všechny
trenéry 
nesmí chybět robotický vysavač, který
udržuje koberec v perfektním stavu 

Pokud Vás prostor zajímá, není nic lepšího
než si vyzkoušet jednu z hodin, které zde
probíhají :) 

David Kratochvíl, starosta 
 

Postup Lindy Čebišové na mistrovství ČR 

Hráčka stolního tenisu Linda Čebišová                
se zúčastnila krajského přeboru U15. Linda
získala skvělé druhé místo ve dvouhře, první
místo ve čtyřhře a druhé místo ve čtyřhře
mix. Tím získala nominaci za Středočeský
kraj na Mistrovství ČR, které se bude letos
konat v Hustopečích. 

Gratulujeme a držíme palce na mistrovství! 

Skotačivé cvičení nejmenších dětí 

Nejmenší sokolíci si i v novém pololetí užívají
každé pondělní dopoledne. Učíme se
básničky s pohybem, podporujeme rozvoj
hrubé i jemné motoriky, a střídáme aktivity
tématicky podle ročního období. Aktuálně
vítáme jaro, jarní úklid máme za sebou,
sázíme ovoce a zeleninu do zahrádky,
tvoříme květinové záhonky apod. Sokolíci
jsou od září už ostřílení, tak mají maminky               
i chvilku čas si odfrknout.  

strana 36



Jóga pro začátečníky STŘEDA  

Naši středeční jógu jsme od nového pololetí
rozjeli takřka v plném počtu a to mi dělá
velikou potěchu na srdíčku. Tato jóga               
je vhodná pro úplné začátečníky, ale  i pro
pokročilejší jogíny. Kouzlo tkví v tom, že do
veškerých pozic Vás dovedu krok   za krokem
a jde především o co nejlepší provedení                   
s výdrží v jednotlivých pozicích - ásánách,                 
co nejdéle. Nejde tedy   o dynamické cvičení,
ale především o cvicích ve výdrži. Při lekcích
využíváme různorodé pomůcky, které máme                          
k dispozici. Někdy si přibereme jógové bloky
jako zpestření známých pozic. Často také
využíváme aroma lampu nebo přímo oleje na
aromaterapii. Jindy si zase vystačíme pouze s
naším tělem a s jeho sílou i sílou v mysli.
Závěrem naší hodinky Vás provedu tolik
oblíbenou relaxací. Relaxaci mají všichni jako
velmi oblíbenou část a i u té se Vás snažím
provést několika způsoby. Principem                       
je uvolnění těla a svalů, ale i mysli. Buď
relaxujeme za konkrétních instrukcí                   
k uvolnění každé části těla i mysli, nebo
využíváme relaxaci s vizualizovanou
představou. Určitě se za námi přijďte někdy
podívat, klidně jen jednorázově. 

Budu se těšit NAMASTÉ        
Káťa Pikolová 

 

Valentýn na skotačivém cvičení 

V rámci tematických hodin na skotačivém
cvičení pro děti ve věku 3–6 let jsme se
rozhodli věnovat jednu lekci i Valentýnu.
Nezaměřili jsme se však jen na lásku, ale i na
přátelství, důvěru, podporu a vzájemnou
pomoc. V tomto duchu jsme si společně
vyzkoušeli kooperativní hry s balónky,
párovou rozcvičku a hlavně „stezku pomoci“.
Děti měly za úkol projít překážkovou dráhu se
zavázanýma očima, přičemž se musely
spolehnout na své kamarády. Pro ty, kteří
měli oči zakryté, to byla zkouška důvěry,
zatímco jejich průvodci si procvičili
komunikaci, empatii a schopnost podpory. 

Káťa Svobodová 

 

Taneční klub 

Co se událo za poslední dobu v Tanečním
klubu? Před koncem roku jsme si pro rodiče
přichystaly besídku, kde jsme jim poprvé
představily soutěžní sestavy. Zároveň nás
navštívil sokolský Ježíšek a přinesl nám
dárky v podobě klubových tílek, ručníků                   
a dalších drobností do výbavy správné
mažoretky. 
Během ledna a února jsme vystoupily hned
na několika plesech a jedním z nich byl                     
i místní Fotbalový candrbál. Zároveň
trénujeme i na soutěžní sezónu a abychom
přivezly mnoho úspěchů, máme za sebou                 
i několik intenzivních soustředění. 
První březnovou sobotu jsme zahájily sezónu
prvním ročníkem soutěže O zlatou hůlku                 
v Rakovníku, kde jsme posbíraly hned                     
4x 1.místo a 3x 2. místo. 
Věříme, že ve vítězném duchu se ponesou             
i další soutěže, které nás letos čekají. 
 

Za trenérky 
Kateřina Švandová 



Baryba Baseball: Hrdinové naší doby

Vítejte v úžasném světě Baryba
Baseball, kde se letos účastníme hned
čtyř kategorií: U6, U7, U11 a U15. Naše
mladé naděje se už nemohou dočkat, až
ukážou své dovednosti na hřišti.
Začněme s našimi statečnými bojovníky                  
z kategorie U7. Tito malí hrdinové                    
už mají za sebou první letošní turnaj,
Trojan Winter Game. I když skončili
předposlední, jejich bilance je více než
slušná: dvě výhry, jedna remíza a dvě
prohry. To je skvělý začátek sezóny,
nemyslíte?
A teď k těm méně veselým zprávám.
Naši fotbaloví kolegové nás vyšoupli              
z hřiště, takže teď nemáme kde
trénovat. Ale nebojte se, naši hráči jsou
odhodlaní a najdou si cestu. Možná
budeme trénovat na parkovišti, v parku
nebo dokonce na zahradě trenéra.                
Kdo ví, třeba se z toho stane nová
tradice!
Navzdory těmto výzvám jsme odhodlaní
pokračovat v našich úspěších. Loni jsme
dosáhli skvělých výsledků a letos to
bude ještě lepší. Naše týmy jsou
připravené bojovat a ukázat, že Baryba
Baseball je síla, se kterou je třeba
počítat. Jedna z našich svěřenkyň,
Majda Rypková, byla loni na olympiádě
dětí a mládeže a posléze oblékla                        
i reprezentační dres. Další naše
svěřenkyně, Simča Kysilková, bude
letos hrát extraligu kadetek, tedy
nejvyšší soutěž ČR. Jsme na ně
nesmírně hrdí a těšíme se na jejich další
úspěchy!
Takže držte nám palce a sledujte naše
dobrodružství. Ať už na hřišti, nebo
kdekoliv jinde, kde se nám podaří najít
místo k tréninku. Tým Baryba Baseball
je tady a je připravený na další sezónu
plnou zábavy, smíchu a samozřejmě
skvělého baseballu!

Petra Rypková



Knihy pro dospělé  
Humor - koření života 

Lidský věk od stárnutí ke stáří 
Budeme mít moře času, ale žádný nápad co  s ním.  
Posadíme-li se někde na lavičku abychom  se kochali přírodou, usneme. 
Budou se nám čím dál víc líbit mladé holky, ale oslovovat nás budou jen staré báby. 
Když si budeme chtít pořídit něco na sebe, budeme poslouchat řeči, že už to neunosíme 
a do rakve se to nehodí. 
Pán Bůh nám vezme síly na sex, ale chutě nám nechá. 
Začnou nám říkat pamětník právě v době, kdy začneme zapomínat. 
Budeme víc číst, ale na konci stránky   už nebudeme vědět, o co na ní šlo. 
Budou nám říkat, jak krásně vypadáme, jako by nevěděli, že máme doma taky zrcadlo. 
Všechny boty nás budou tlačit, nebo se nám budou vyzouvat. 
Budeme chtít sundat si ponožky a zjistíme,  že je vůbec nemáme na nohou. 
Budeme spát odděleně od svých zubů. 
Ať nám uvaří cokoliv, dostaneme po tom pálení žáhy, zácpu, v nejlepším případě sr..ku. 
Vlasů budeme mít stále dost, ale čím dál na menší hlavu. 
Do vany polezeme po hlavě, neboť neohneme nohy v kolenou. 
Když si budeme chtít u stánku koupit noviny a upadne nám peněženka, budeme dělat
že si oprašujeme koleno, pak lýtko, pak nám rupne v zádech, čímž naše ohýbání skončí
a peněženku vzteky odkopneme do kanálu. 
Kvůli prostatě budeme čůrat tak často a dlouho, že skoro nebudeme mít čas se napít. 
Bude nám tak hučet v uších, že když nám spadne na nohu žehlička, ani to neuslyšíme. 
Budeme mít brejle na blízko, na dálku, na šířku, bifokální, trifokální a pak jedny 
s  ulomenou nožičkou, kterými budeme trochu vidět. 
Strávíme hodně času v posteli, nikoliv kvůli odpočinku či radovánkám, ale protože se 
nebudeme moci zvednout. 
Až nám někdo přijde přát, abychom se dožili stovky, pošleme ho do pr..le! 
 

Václav Židů 
 

Centrum pro pečující
rodiny pomáhá i ve

Velkém Oseku 

Již rok a půl pomáháme v  Poděbradech                   
a okolních obcích těm, kteří se rozhodli
pečovat doma o svého blízkého. Pro pečování
je důležité mít ty správné informace                         
a dovednosti, aby rodina získala nadhled                  
v náročné situaci.   V našem centru jsme
zaměřeni na oblasti, které je třeba
v souvislosti s péčí doma nejčastěji řešit. Pro
informace není nutné chodit na různá místa.
U nás se dozvíte, jak pečovat o člověka
s demencí nebo Alzheimerovou chorobou, jak
ošetřovat člověka upoutaného na lůžko,
jakými pomůckami vybavit domácnost.
Sociální pracovnice poskytne kompletní
přehled služeb, které mohou při pečování
pomoci a seznámí se všemi druhy podpory ze
strany státu. K dispozici je také právní
poradenství.  

Velkou oporou je setkávání pečujících ve
sdílených skupinách. Vědomí, že „nejsem
jediný, který se nachází v náročné situaci“             
a „že na to nemusím být sám“ dodává větší
klid a energii do dalšího pečování.  

Často slýcháváme „Proč jsem se na vás
neobrátil již dříve, všechno bych lépe
zvládal“. Na to je jediná odpověď: „Vážení
pečující, využijte tuto možnost, která v jiných
krajích není samozřejmostí“. 

Rádi vás uvidíme. 
Iveta Jánková, DiS 

Centrum pro pečující rodiny Poděbrady 
Tel.: 778 407 531 

https://centrum-
podebrady.info/sluzby/ostatni-
sluzby/spolecne-pecovat-zvladneme/ 

Knihy pro děti  

https://centrum-podebrady.info/sluzby/ostatni-sluzby/spolecne-pecovat-zvladneme/
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https://centrum-podebrady.info/sluzby/ostatni-sluzby/spolecne-pecovat-zvladneme/
https://centrum-podebrady.info/sluzby/ostatni-sluzby/spolecne-pecovat-zvladneme/


Libický divadelní podzim 2025 
(27. 9. – 6. 12. 2025) 

Září 2025

Sobota 27. 9.  od 19.00 komedie  „Škola základ života“ 
(absolventi Kurzu praktické režie 2018 – 2023
režie: Milan Schejbal) 
Jevištní adaptace stejnojmenné divadelní hry Jaroslava Žáka, která
využívá i motivy z jeho knihy Študáci a kantoři a známých filmů Škola
základ života a Cesta do hlubin študákovy duše. Téměř dvě desítky
herců na jevišti, písně doprovázené živou hudbou.    
 

Neděle 28. 9.  od 15.00  pohádka „O zlaté rybce“ 
(Divadlo DRAK Hradec Králové) 
Autorská inscenace vypráví pohádkový příběh o rybce, která
výměnou za svobodu dokáže plnit přání, a o pošetilosti těch, kteří
neví, co by si tak ještě mohli přát. Příběh, který už staletí děti
i dospělé varuje před silou přírodních živlů, k nimž je radno se chovat
s úctou. Vždyť voda dokáže obdarovávat i brát. A moře, to je hodně,
hodně vody…

Říjen 2025

Úterý 21. 10. od 9.00 a 10.30  pohádka „Měla babka čtyři jabka“ 
(DS Vojan Libice n. C.) 
Od 9:00 pro ZŠ a MŠ, od 10:30 též pro veřejnost 
V každém jablíčku je skryta jedna pohádka. Nevěříte? Tak počítejte               
s námi:  „O koblížkovi“, „O dědečkovi a kožíšku“, „O zlé koze“, „O velké
řepě“. Nechybí ani melodické písně a velké loutky zvířátek.      
 
Středa 22. 10. od 9.00 pohádka pro MŠ a ZŠ  
„Měla babka čtyři jabka“ (DS Vojan Libice n. C.) 
 
Sobota 25. 10. od 15.00 pohádka „Pirátská pohádka“ 
(Divadýlko MRAK Havlíčkův Brod) 
Výpravný, dobrodružný, komunikativní a napínavý pohádkový příběh,
zpestřený šermířskými souboji i loutkou čtyřmetrové chobotnice.
Všichni diváci se změní v námořníky a spolu s hlavními hrdiny vyplují
na ostrov pokladů, kde přepadnou pevnost a uloupí pravý pirátský
poklad. 
 
Sobota 25. 10. od 19.00 komedie „Klika“ 
(Česká beseda Daruvar (Chorvatsko)) 
Jsme ve 30. letech 20. století, v době velké celosvětové hospodářské
krize. V rodině Sekerových to jde od desíti k pěti. Nejenže není co jíst,
ale téměř všechno v jejich chudé domácnosti už je připraveno
k exekuci. Co se musí stát, aby se Sekerovi dostali zase nahoru? Stačí
mít kliku, odvahu a určitou dávku drzosti? Pomůže lest jejich strýce
Vendelína?  
Česká beseda Daruvar hrála v Libici n. C. už mnohokrát a vždy
v českém jazyce. Naposledy jsme se s nimi mohli pobavit v roce 2021,
kdy s velkým úspěchem v rámci přehlídky LDP 2021 sehráli komedii
Nájemníci.   

Prosinec 2025 

Sobota 6. 12. od 15.00 pohádka „Co se stalo o Vánocích“
(Slánská scéna Slaný) 
Klasický vánoční příběh pro celou rodinu situovaný                
do ladovských Hrusic okořeněný živou muzikou a koledami. Jiří
Teper napsal Pohádku o narození Jezulátka na motivy knížky
Mikeš od Josefa Lady. Celé představení je proloženo koledami,
které herci zpívají za doprovodu několika muzikantů a které                
si můžete zanotovat s nimi.  
Po pohádce vyhodnocení soutěže dětí – Mikuláš. 
 

Sobota 6. 12. od 19.00  komedie „Popel a pálenka“
(DS VOJAN Libice n. C.) DERNIÉRA 
Mezi hlavními hrdiny komedie vypukne boj o rodinné dědictví.
Jejich představy, jak s ním naložit, se různí. Jinak se na to dívá
svérázná vdova plná života, jinak to vidí mnohokrát rozvedená
dcera, nezaměstnaný syn či jeho bývalá manželka. Přestože jde
o příběh plný černého humoru, nechybí v něm životní optimismus
a láska, která kvete v každém věku. 

Michaela Jílková 

Místa v sále KD Libice nad Cidlinou lze rezervovat: 
1/ u Tomáše Čivrného tel. +420 605 386 790 

2/ zasláním požadavku na e-mail dsvojan@gmail.com 
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